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UNITED STATES DISTRICT COURT
: DISTRICT OF MINNESOTA
THIRD DIVISION

UNITED STATES OF AMERICA,
Plaintiff,

V8.

Alvin Karpavicz, alias Alvin
Karpis; Arthur Barker, alias Doc
Barker; Volney Davis; Harry
Campbell, alias George Winfield;
William Weaver, alias Phoenix
Donald; William J. Harrison;
Harry Sawyer, alias Harry
Sandlovich; Byron Bolton, alias
Monty Carter; Elmer Farmer; Harold
Alderton, alias Harold Allerton
and Cassius McDonald, alias "Cash"
McDonald,

Defendants.

® % % & *x #

The above—~entitled cause came regularly on for
trial of the defendants Harry Sawyer, alias Harry Sandlovich,
William Weaver, alias Phoenix Donald, and Cassius McDonald,
alias "Cash" McDonald, on the 6th day of January, 1936, at
10 o'clock-A.M., before Honorable Gunnar H. Nordbye, one of
the Judges of the'above-named Court, at the Federal Building,
in the City of St. Paul, Minnesota,
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(Testimony taken January 17, 1936.)

BYRON BOLTON

A witness called in behalf of the Government,
being first duly sworn, testified as follows:

DIRECT EXAMINATION
By Mr. Sullivan:
Your name is Byron Bolton? A. Yes, sBir.
Talk a little louder please. A. Yes, s8ir.
Mr. Bolton, you are a defendant and were a defendant in the
indictment which alleged or charged conspiracy to kidnap
Edward G. Bremer? A. Yes,
And you entered a plea of guilty to that charge? A. Yes.
And you entered that plea in the month of April, 1935, did
you? A. Yes.
You have not as yet been sentenced under your plea or upon
your plea of guilty to that charge, have you? A. No.
And you have for some time been confined in the Ramsey County
Jail here in S8t. Paul? A, For the past year, yes.
What? A. For the past year.
And you are now sé confined awaiting sentence on your plea
of guilty? A. Yes.
You are a married man are you, Mr. Bolton? A. Yes.
And up until your arrest on this conspiracy or kidnapping

charge, you were living with your wife and family? A. Yes.

Now calling your attention to Januéry 1934, where were you

living in the early part of that year? A. At Phoenix,

Arizona.
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With your wife and family? A, Yes,

Now did you receive any request to return from Phoenix,
Arizona to Chicago, Illinois?

A. I received a wire from George Ziegler.

And what was the date approximately? A. January 9th.

1934? A. Yes,

Did you return to Chicago at that time? A. Yes.

And your family remained -~ A. Yes.

In Phoenix, Arizona? A. Yes.

How did you return from Phoenix to Chicago? A. By plane.
Arriving there at what part of the day? A. About 7 o'clock
in the evening on the 10th of January.

Upon your arrival in Chicago where did you go? A. I went

to George Ziegler's apartment on West 55th Street.

You will have to talk a little louder. A. I went to Zieglert
apartment on West 55th Street.

I show you Government's Exhibit 44, and ask you if that is the
person you are referring to in your testimony as George
Ziegler? A. Yes.

Was he also known as Fred Goetz, if you know? A. Yes.

Do you know as to whether or not George Ziegler is alive or

dead at this time? A. He is deads He was killed on the
20th of March.
What year? A. 1934,

MR. HOFFMAN: I can't hear the answers.
(Two last previous answers and questions read by the

reporter.)
> hlix &
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Now previous to hearing from Ziegler in January 1934, had
you known him for some appreciable length of time?
A. I had known him for about seven years.
Had you been in rather close association or otherwise?
A. Yes. |
Which? A. Close,
Now state as to whether or not Ziegler was at his home upon
your arrival there on the night - I believe you said January
9th - no, January 1llth, 1234. A, He was not home. He
came shortly after I arrived.

MR. RENSCH: As I understood he said January 9th.
Is that correct?

THE COURT: The 1lth.

MR. SULLIVAN: He left Phoenix on the 9th.
What was the date of your arrival in Chicago?
A. January 10th. |
January 10th, 19347 A, Yes.
Well, you saw Goetz then upon his arrival at his home?
A. Yes.
And did you see any other persons in the Ziegler apartment
that evening before you had seen Ziegler? A. Willie
Harrison was with him when he came to the apartment.

I show you Government's Exhibit 36, and ask you whether or

not that is the Willie Harrison that you mean? A, Yes.

Previous to this January 10, 1934, did you know Willie

Harrison? A. Yes.
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And for about how long.a period of time did you know him?
A. About two and a half or three years, I think.

Row did you have any talk with Ziegler or Harrison on this
occasion? A, Yes.

And what was that talk?

MR. RENSCH: Objected to as hearsay and no foundation
laid.

THE COURT: Well, I assume that you are offering it
as conversation that purports to be in connedtion with this
alleged conspiracy?

MR. SULLIVAN: Yes.

THE COURT: And in furtherance of it?

MR. SULLIVAN: Yes.

THE COURT: He may answer.

MR. RENSCH: Exception.

A, I had a conversation with Ziegler. He told me he was
going to kidnap a man in St. Paul, and asked me if I would
take care of the house where they were going to keep him.
And what did you say as to that?

A. I refused to take care of the house.

Was there anything further said at that time? A. He told
me that I might as well stay there then with his wife until

he returned, until the plan was completed, and then he said

I could go back home.

Well now was there anything said with refermnce to Ziegler's

departure from Chicago at that time? A. Yes, he told me he
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was going to leave thé next morning early.

Did he state where he was going to? A. He said he was
going to St. Paul,

Well, did you remain at Ziegler's apartment that night?
A. Yes.

Do you know whether or not Ziegler and Harrison remained
there? A. They both remained there, yes.

Well, the next morning did you see either Ziegler or Harrison
in and around Ziegler's apartment?

A. They were both gone the next morning when I got up.
Now when after that did you next see Ziegler?

A. It was on the 18th of January.

19347 A. Yes.

And where at that time did you see Ziegler?

A. At his apariment.

In Chicago? A. Yes.

And who, if anyone, was with Ziegler at that time?

A.He was alone.

And did you have any talk with Ziegler at that time with
reference to this man in St. Paul? A, Yes.

Was that with reference to a house? A. Yes, he told me that
they had -

MR. RENSCH: Just a moment. I object to this on

“the same ground.

MR.VSULLIVAN: Well, I have not asked for that anyway.

He said, "Yes" to the last question.




Q I will ask you now what that conversation was.
) MR.RENSCH: Objected to as hearsay.
THE COURT: He may answer.
A. He told me that they had kidnapped Mr. Bremer in 8t. Paul
and had him in Harold Alderton's house in Bensenville, the
house he had previously told me they were going to keep him
in.

Q Apd what instructions or directions if any, did you receive
from Ziegler at that time? A. He told me to go to
Bensenville and go to the house, and see if there was
anything that I could do for them, and ask them if there was
any instructions, or to ask the people there if there were
any instructions for him.

You say that was on January 18, 19347 A, Yes.
Q2 And at what time of day?
A. Tt was about 11 o'clock in the evening.

Q Well, state what you did then if anything?

A. I went to Bensenville and knockéd on the back door.

R At whose house in Bensenville? A. Harold Alderton, and
someone asked who it was, and I said, "Monty." Réy Karpis
came to the door and opened the door, and I went into the
kitchen. ‘

Q Who did you see in the kitchen at that time?

- A, Harold Alderton, Doc Barker, Ray Karpis and Harry Campbell,

Q You have stated that in answer to a question of someone inside

the house, when you were outside the house, that you
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answered the words, 'ubnty.' You identified yourself as
Honty? 4, Yes.
¥ell, did you sometimes go under the name of Monty?
A. Yes,
Monty Carter? A. Yes.
Now did you see any other persons or person in the Alderton
house on the night of January 18th? A. There was a man in
the room just adjoining the kitchen.
Did you see that man? A. Yes, he came dut into the kitchen.
And who was that man? A. Bill Weaver,
Do you see the Bill Weaver that you saw there in the house at
Bensenville, here in the court room? A. Yes, the man
with the glasses on over there. (Indicating the defendant
Weaver. )
Will you indicate his position at the rail?
A. He ie the second man from the end.
Near the gray haired man? A, Yes.

MR. SULLIVAN: Indicating BillWeaver, ydur Honor.

THE COURT: The record may so indicate.
Now you have stated that you saw Alvin Karpis at the Alderton
house on this night on January 18th, Mr. PBRolton? A. Yes,
I show you Government's Exhibit 41, and ask you if that is

the Alvin Karpis that you refer to in your testimony?

-A. Yes, 1t is.

THE COURT: He referred to him as Ray Karpis, didn't
he? ]
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You referred to him as Ray Karpis in your testimony?

A. Yes.

Now I show you Government's Exhibit 43, and I will ask you

if that is one of the persons that were at the Alderton housce
on that night? A. ¥o.

I show you Government's Exhibit 37 and ask you if that is one
of the persons? A, Yes, that is Harry Campbell.

Who? A. Harry Cempbell.

Did you state as to whether or not there was a Freddie Barker
at the house that night? A. No, Doc Barker.

I show you Government!s Exhibit 35, and I will ask you if
that is the person that you have referred to as Barker that
you saw that night? A. Yes, that 16 Doc Barker.

That is Doc Barker? A, Yes.

I show you Government's Exhibit 47, and ask you if that is a
picture of one of'the men that was at the house that night?
A. Harold Alderton.

He was there, was he? A, Yes.

Now previoué to this time that you saw those men at Bensenville
on the night of January 18th, how long did you know Doc
Barker before that time? -

A, I met him in the summer of 1933,

And had you seen him since on different occasions? A. Yes,
I had seen him several times.

Now Harry éampbell ~ when did you first see him?

A. I met him in the summer of 1933 or in the fall,
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I beg your pardon. - A. As near as I can recall, I met
him sometime in 1933. I don't recall just when.

And Alvin Karpis or Ray Karpis? A, I have met him about the
same time.

And had you seen those men on various different occasions
prior to January 9, 1934? A. Yes.

Or Janusry 18th I mean? A. Yes.

Will you state as to whether or not you delivered this message
of Ziegler's to thoseimen at the house that night?

A, Yes, I delivered the message.

And who did you deliver the message to? Which one of the men,
or if more than one, state the names. A. I don't know that
I delivered it to anyone in particular; I addressed it to
them all in general.

And did you receive any answer from any or either of those
men as to a message for Ziegler? A, Yes.

Who made any statement to you with reference tothat?

A. Ray Karpis told me there was nothing that they wanted,

that Harold Alderton was there, and if there was anything
they wanted he would take care of it. They to0ld me that
they had no message for Ziegler,

Well now did you see any other persons at this Alderton

house on the night that you were there? A, Yes,

And where did you see this other person in the house?

A. In the Bedroom.

What was the person doing at the time? A. Someone called
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from the bedroom, and Bill Weaver went in, and he led a man
out of the bedroom, to take him to the bathroom, a man with
his head bandaged and with a tape around his eyes.

Have you seen that man since that incident, Mr. Bolton?

A. Yes.

And who was the man that was bandaged in the respect you have
described? A, Edward Bremer.

Well now did you know Alderton previous to the night of
January 18, 1934% A, I was not acquainted with him. I
had seen him numerous times.

This Alderton house was in Bensenville, Illinois, was it?

A. Yes.

And where had you seen Alderton previous to this night?

A. I had seen him in Bensenville ih card games,

Well now, you are acquainted with the place, Bensenville, are
you? A, Yes,

What in your opinion is the population or was the population
of that town in January 1934% A. I would say about 1500.
And what is its distance approximately from Chicago?

A. Avout 20 miles.

How long did you remain at this house of Alderton's on that

night? A. Not above fifteen minutes.
Did you return then to Chicago? A. Yes,
You went out there by automobile, did you? A. Yes.

Did you see Ziegler upon your return to Chicago? A. Yes.

Did you tell Ziegler what Karpie had told you with reference

A
RN
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to his message? A, Yes,

And did Ziegler remain in Chicago in his apartment on that
night or not, if you know? A. Yes, he remained there
that night.

You stayed there did you? A. Yes.

How long did Ziegler remain at his home in Chicago on that
occasion? A. He wag gone the following morning when I
got up.

Well now when did you next see Ziegler? A, I saw him I
guess probably a week or ten days later.

That would be along about the 35th to the 38th of January?
A. Yes.

And where did you see Ziegler at that time?

A. I saw him in his apartment.

What time of the day was it? A. It was in the evening sometime.

Will you state as.to whether Ziegler was in the apartment be-
fore you arrived there?

A, Yes, he wae there when I arrived.

And what were you doing on that occasion?A. I was preparing
his furnishings to move over on South Shore rive,

The furnishing'of Ziegler? A, Yes.

Well, now, who if anybody, was with Ziegler on that occasion?
A, Harry Sawyer.

‘Now do you see the Harry Sawyer that you saw down in Ziegler's
apartment on that occasion, here in the court room?

A, Yes, that man there. (Indicating defendant Sawyer.)

-
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(Defendant Sawyer stands up in the court room.)
The man that stands up? A, Yes,
The defendant Sawyer? A, Yes.
Where did you see Sawyer on that occasion, in Ziegler's
apartmentf A. Yes.
And who, if anybody else, were in the apartment when you saw
the defendant Sawyer there?
A. There was no one else there.
Well, was Ziegler there? A. Yes, he was there,
And do you know whether or not Ziegler and Sawyer were talking
together at that time? A, Yes, I heard them talking as
I opened the door.
And did you hear any part of that conversation, Mr. Bolton?
A. Yes.
And will you state just what you heard on that occasion?
A. I heard 2Ziegler say, "You will have to get us some better
places to work from. There is too much heat on those places.®
Were 2Ziegler and Sawyer close together at that time? A. Yes.,
Where were they seated? A. On the davenport.
Both seated on the davenport? A, Yes.
Did you hear aﬁy reply of Sawyer to that remark? A. No.
Did you remain in the room or were you just passing through

this room? A, I was passingvthrough the room.

Well, now, had you previous to January 35th or 28th, whenever

the date may be, 1934, seen this man Sawyer? A, Yes.
And where did you first see him? A. In his saloon at 8St.Paul.

i e v P el o




14

R RS S SIS Co: PR O FELIRAIAL T CRETLL I 53 SN RSN TV S SN SR o SR L CA LD IS

o Q And what year was that? A. 1933.

=i

[y

34

4.
E‘.‘/
25

Do you know the month? A. August.

Q And on that occasion did you introduce yourself to Sawyer,
in August, 19337 A. Yes, |
Q And what name did you introduce yourself to Sawyer under?
A. Monty Carter.
Q State as to whether or not on that occasion Sawyer was expect-
ing to meet you?
MR. RENSCH: Objected to as calling for a conclusion.
THE COURT: Yes, I think so, unless it calls for
conversation.
Q Well, can you tell us the circumstances surrounding your
meeting with Sawyer in August 19337
MR. RENSCH: Objected to as immaterial - too remote.
THE COURT: He may answer.

A. Yes. 2Ziegler sent me up to see him.

MR. RENSCH: I move that the statement, "Ziegler sent

SRR AW 1%

ST RTINS SRR

me up to see him" be stricken out as a conclusion of the

T sy

witness, hearsay, and that the jury be instructed to disre-

13
'".’33

gard the statement. »
THE COURT: I think that will have to be stricken out.
I think that is probably immaterial. The jury is instructed

to disregard that statement.
Q Upon your meeting Sawyer -
THE COURT: You are talking about 1933 now?
MR. SULLIVAN: In August, 1933.
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February 1€34, did you see Ziegler? A.

(Continued) Did anyone direct you at that time to come to
see Sawyer?
MR. RENSCH: Objected to as immaterial, calling for
a conclusion.
THE COURT: Unless you contend that it has some
bgaring on our controversy, I think it is immaterial.
MR. SULLIVAN: It hasn't any bearing on that. It is
to show the nature of the acquaintance.
THE COURT: Objection sustained.
Now after August 1933 and before Januery 1934 did you at
any time see or meet the defendant Sawyer? A. Yes.
And where at that time did you meet him?
A. At Ziegler's apartment in Chicago.
Do you recall the time or the month? A. In the month of
September - I don't remember - it was in the evening sometime,
In September 12337 A, Yes.
Well now after January 28, 1934, state as to whether or ﬁot
at any time you ever went out to this Alderton house at
Bensenville, Il1linois?
A. Yes, I went out there in February.
Do you recall the date you went out there in February?
A, On the 7th.
Well, now, before you went out to the Alderton home in
Yes.
Did you have any talk with him with reference to going to

Bensenville, to Alderton's house in February 19347
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A, I didn't get that question- I am sorry.
Well, you say you saw Ziegler before you went out to the
Alderton home in February 1S34? |
MR. RENSCH: Yes or no please.
A. I don't know whether you mean on that day. Do you mean
on that day or previous to that day?
Well, immediately previous to that day? A. Yes, I had seen
him once after that.
Did you ever have any talk with Ziegler with reference to your
going out to Bensenville in February 1934?%
MR. RENSCH: Yes or no please.
A, I am sorry. I am mixed up. He called me on the telephone
on the 7th of February, and asked me to come to Bensenville.
MR. RENSCH: Just a minute,
As I understand, you had a telephone call from Ziegler on the
7th of February, 19347 A. Yes,
Will you state what that conversation was at that time?
MR. RENSCH: Objected to as hearsay.
THE COURT: He may answer.
A. He asked me to bring a car to Bensenville.
State what you did with reference to that. A. I drove to
Bensenville with his car and he asked me -
Just a moment. You drove to Bensenville with his car?
A. Yes.
.And where did you meet Ziegler on that occasion?

A. I met him in the alley at Alderton's house.
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What sort of a car did you drive: over to Bensenville?
A. A Chevrolet coupe.
That is a one seated automobile, iesn't it? A. Yes.
Did you have any talk with Ziegler upon your arrival in the
alleyway near Alderton's house in Bensenville? A. Yes.
And what was that talk?

MR. RENSCH: Objected to as hearsay.

THE COURT: He may answer.
A. I got out of the car and he took charge of it. He told
me to walk down York Street, and he would pick me up in a few
minutes.
Well, did you leave -~ you left Ziegler's car there at that
location, did you? A. Yes.
And when you say that you left it in the alleyway, how far
was that off of any street? A. It was probably - the
alley comes in off of Green Street. It is probably 20 yardse
from the street where I left the car.
Did you then proceed to walk out of the alley to Green
Street? A. Yes.
Well now did you observe any men conming out of the plderton
house at that time? A. Yes,
Tell us what you saw. A. I saw Doc Barker, and a tall
man coming out from between the buildings, and walk down the
' alley. Ziegler got in the car and drove down the alley
and picked them up.

That tall man, did you see that tall man's face at that time?

. : ;!
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A. No, I couldn't see his face very well, He was holding
his handkerchief up to his eyes.

Well, did Doc Barker and the tall man then get into the
Ziegler car? A. Yes. |

00 55575 7
|
|
O

And the car was driven away down the alley? A.Yes.
Now how far did you walk from the Alderton house before you
again saw Ziegler? A, 1 walked up and down the street for
gsome time., It was probably 15 minutes before Ziegler returned.
Q And state as to whether Ziegler was driving his Chevrolet
when he returned. A. Yes, he was driving it.
THE COURT: We will adjourn until 2 o'clock this

afternoon.

Eﬁ? (Afternoon Session, January 17, 1536, 2 P.M.)
o ’ y ’ ’ M.

Q Just before the noon recess you stated that you met George
Ziegler after about 15 minutes on some street corner in
Bensenville, I1linois -~ is that right? A, Yes.

And did you get in the car then with Ziegler? A. Yes,

Q Where did you go to? A. To Berwyn, Illinois.

Q Berwyn is a town close by Bensenville, is it?

A, It is a suburb of Chicago, about 15 miles from Bensenville.

Q About what time in the morning was this? A. About 11 o'clock

5.
'
]
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£
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@ if I rememb'er correctly.

3 3 oy "R

Q@ Now in driving to Berwyn from Bensenville, did you andZiegler

' see or talk to any persons? A. Yes.

Who did you see? A. Volney Davis and Fred Barker.

And where were they and what werethey doing at the time you

.ﬂ._.._.,,;
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saw them? A. They were parked beside the road on York
Street.

Who talked with them there? A. Ziegler talked with them.
And after that where did you go?

A, We went to an apartment in Bérwyn.

Did Freddie Barker and Volney Davis also go there? A. Yes.
Do you know whose apartment it was you went to? A. Yes.
Who was the occupant of that apartment at that time?

A. Ziegler's apartment.

State as to whether or not it was the same apartment that you
have referred to in your previous testimony.

A. No, it was another apartment he maintained.

Now at the time that you saw Doc Barker, come out of the
Alderton house, how was Doc Barker dressed?

A.In hunting clothes, flannel shirt, high top boots.

And when you saw Fred Barker and Volney Davis that morning how
were they dressed? A. They were dressed the same way.

And Ziegler? A. Yes.

When you got to this apartment in Berwyn, who entered the
apartment first? A. Ziegler opened the door, and the rest
of us followed . him in.

Did you observe as to whether or not Freddie Barker or Volney

Davis carried, or brought anything to that apartment?

~ A. Each one of them carried a large box.

Can you describe it - a paste board box? A. Yes, it appeared

about 2-1/3 or 3 feet long, and probably two feet wide and I
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would say about 6 inches deep.

And when those men came into the apartment, what if anything,
was said? A. Freddie Barker said, "Well, here is the
money. We had a hard time getting it."

Now what was done by any of the men there At that apartment
at that time? A. They changed their clothes to street
clothes. Barker and Davis left right away taking the boxes
with them,

And did you and Ziegler leave together? A. Yes.

Was anything said at that time about the future meeting of
any of the parties? A, Yes, Ziegler said, "We will meet
tomorrow and cut up the money. "

Now where did you and Ziegler go after leaving this apartment
in Berwyh? A. We went to a restaurant and had some lunch,
and then went to his apartment on the south side.

In Chicago? A. Yes.

Did you and Ziegler remain at the apartment in Chicago all day
or not if you know?

A. I don't recall whether we remained there all day or not.
Did you see Ziegler on the day following? -A. Yes.

That would be February 8th, 19341% A. Ves.

And where did you see him? A, At his‘apartment.

Did you observe any packages of any kind there in the

“apartment at that time? A. Yes, he drove into the drive-

way, and he came upstairs and he had a number of packages,

and he wrapped them all in one package, made one large

NI £ e AT NN AT ANy N WRASART TR U QAT LA SO NS AT A v s S VT s T e




3l

R K

-
.
<
=
P
kY

¥
¥

RS Tt Y
'Mf'\\\‘. N e

ER

e sy

PR Ry

3 omeT AR i1

-

» ”W'\ >
= X

HiaAa v
PR TORET s 2 B0 X e

‘..‘_;,,‘
REEP

W

package of them, and asked me 1f I would go down to Uncle
Cy's with him at Wilmington.

THE COURT: He asked you what?

THE WITNESS: If I would go to Uncle Cy's with him,
at Widmington.

State whether or not he at that time made any statement as to
the contents of those packages? A, Yes, he said he was
going to take that money down to Uncle Cy's.

Did he make any statement as to the number of shares in those
different packages?

MR. RENSCH: Objected to as hearsay and leading and
also on the further ground that we believe at this time that
a further foundation should be 1l=2id to.that question.

MR. SULLIVAN: Question withdrawn,

Well now, did you accompany Ziegler to Wilmington? A. Yes.
State as to whether Ziegler took this package with him?

A. Yes.

And did you know the man that Ziegler referred to as Uncle
Cy? A, Yes.

Wnat is his name? A. Sinotto - Simon Sinotto.

Well, on arriving at Wilmington, did Ziegler go to the resi-
dence or home of Simon Sinotto? A. Yes.

And when he arrived there what did Ziegler do? A. He took

" the packages in the house, came back out of the house in a

few minutes and put them into the garage.

The garage of Simon Sinotto? A. Yes.

B
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e Q Did you see 8imon Sinotto on that day or not? A. No.
i" . Q Where did you remain?
i3 iﬁ' ;- - A. In the alley, parked in the car.
f - Q And about what time of day was that when you arrived at
%% Sinottol's? A. T would say it was shortly after noon
%% sometime =~ I don't recall the exact hour.
%% Then did you and Ziegler return to Chicago? A. Yes.
%j Q How long did you remain in Chicago on that occasion after
that? A. I left the following day.
Q That would be February 9th? A. February 9th.
Q 19347 A. Yes.
to

Q And where did you go/from Chicago
A. To Phoenix, Arizona. 7

Q Did you shortly after February 7, 1934, see either Doc Barker
or Willie Harrison? A, No.

Q Now I will ask you whecther or not you received any money from
Ziegler shortly after February 7, 1934, before your departure
from Chicago for Phoenix? A. Yes,

How much money did you receive? A. I believe it was $150.00..

Q Did you during the spring of the year 1934 leave Phoenix and
return to Chicago? A. Yes.

Q And can you give us the approximate date?

A. It was sometime eround the first of April.
Q Did anyone request you or ask you to return to Chicago?

'A. Yes, Ziegler's wife.

Q Upon your return to Chicago at that time diq you see Ziegler'g
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wife? A. Yes,

And when did you learn of Ziegler'!s death, at that time?

A. I learned of his death on the 3lst of March.

Previous to your return to Chicago? A. Yes.

Well now, did you see any of these men, either Volney Davis or
Harrison, shortly after your return to Chicago in April 1934?
A. I had been in Chicago about three weeks before I could see
any of them.

~ Were you making any efforts to locate any of these persons
during that three weeks' period? A. Yes.

Did you make any inquiries of people at Bensenville as to

the whereabouts of these persons? A. Yes.

Well, did you meet any of these parsons’then? A. I met
Willie Harrison in Calumet City or Hammond, Indiana.

Who did you make inquiries of at Bensenville?

A, Elmer Farmer. _

Now when was it you saw Willie Harrison at Calumet City?

Did you say Calumet City? A, Yes, or Hammond, Indiana.
Well, where is Calumet City? A. It is adjoining Hammond -
just a street separates the two towns.

Did you have any talk with Willie at that time? A. Yes.

And what was your talk with Willie at that time?

A. I asked him if he could get me in touch with any of the

Barkers or Volney Davis.

After that did you meet any of these persons you inquired of

Willie about? A. Yes, he t0ld me to come back in about
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three days, and h8 would see if he could get word to them.
I met Volney Davis there about three days later.

And what date would you place that around?

A. I would say around the &th of April.

Did you have any talk with Volney Davis at the time you met
him? A. Yes.

And what was it? A. T told him I would like to get some
money for Ziegler's widow,

And what did Volney say with reference to that?

A. He said he would take me over to see Doc Barker. He drove
me over to a house in Aurora, Illinois.

Did Volney Davis drive you from Hammond, Indiana or Calumet
City to Aurora, Illinois? A. Yes,

And who did you see at Aurora, Illinoié?

A. I saw Doc Barker and Harry Campbell and Bill Weaver.
Where was that? A. That was in the house where Volney
took me to.

And did you have any talk with those men in the house?

A, Yes, I told them I would like to get some money for
Ziegler's wife.

And did any of. those men - if they made answer to that, state

what the answer was. A. They told me they had some
money.
Who said it, if you recall? A. Doc Barker. He told Bill

‘to bring out some money.

When you say "Bill" who are you referring to? A. Bill
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Weaver.,

Well, what was done then? A. BRill Weaver went into the
front room, and ceame out with a handful of $100.00 bills,
large bills, and gave them to Doc, and Doc counted out $2,000.00,
and gave it to me - $3,000.00.

$2,000.00 or £3,000.00 which? A. $3,000.00.

And he gave it to you? A. Yes.

Was Harrison present at that time? A. No.

Where was Harrison? A. He was in Calumet City.

Oh yes. Who was present at the time? A, Volney Davis,

Bill Weamver, Harry Campbell and Doc Barker.

And yourself? A. And myself,

After receiving that %3,000.00 where dic you go? A. I went
back to Berwyn - took the train to Chicago, the elevated back
to Chicago, and I gave Mrs. Ziegler $2,000.00.

You kept $1,000.00 yourself? A. Yes.

Well now, did you have any telk with Doc Barker at that time
about driving hie automobile any place? A. Yes.

Where did that talk occur? A, Well, I made a mistake in the
time. Not at that time. I didn't have any talk with him
about driving his car anywhere.

When did you have such a talk with him?

A. Before I went back to Phoenix.

" Well after this meeting with Doc and those other men in this
house in L@rora on that trip, did you again see Doc Barker?

A. T didn't get that question.
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Did you see Doc Barker before you returned to Phoenix again,
after leaving him in the house at Auroral! A. Yes.

Where did you see him on that occasion?

A. I don't recall where I did see him.

What? A. I don't recall where I did see him,

Well now with reference to this tali that you had with Doc
about driving the car some place, when did that talk occur
Mr. Bolton - what month of the year? A, In February 1934.
And where dic that talk occur?! A. In Ziegler's apartment.
And who were present at tha time? A. Ziegler, Barker and
mysgelf, -

And what was said by you different persons present there?

A. They asked me if I would drive Doc Barker to Reno, Nevada;
iIf I would drive him out there in the car that I had, that I
could have the car after I got there,

Well, what was said about the purpose of that trip to Reno?
A. He was going to take $100,000.00 of the Bremer money out
there,

And what did you say to that? A, T said I would rather
go on the train.

You didn't make the trip then? A. No.

Well now, how long did you remain in Chicago or vicinity

when you returned in April 1934? | A. Apout six weeks I guess.,

"And during that period of six weeks did you see any of those

‘men again? A. Not after I had received the money from

them, no.
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Where did you go upon leaving Chicago then?

A. I went back to Phoenix. ‘

And that date you would fix at about what date?
A. Apout the 15th of May 1 vould say.

How long did you remain in Phoenix upon returning there on

May 15th? A, Until about the 5th of June.
19341 A, Yes.
Where did you go then? A, I went back to Chicago.

Did you go to Bensenville at all on that trip, upon that
occasion of being back around Chicago? = A. Yes.

Did you live at Bensenville or did you live in Chicago?

A. I lived at Bensenville for about two weeks.

Now did you see any of those men in Bensenville during your
stay at Bensenville and aroﬁnd Bensenville during the month
of June 18347 A. Yes,

Ané who, if anyone, did you see?

A. I saw NDoc Barker andHarry Sawyer.

And where did you see those two men? A. At Elmer Farmer's.
At his Tavern is it? A. Yes,

Can you give ué any idea as to the date when you sawthose two
men? A, It must have been about the latter part of June.
Will you state as to whether or nof—thie meeiing was by appoint.
ment or otherwise? A. No, it was not by appointment.

‘Now did you have any talk with Doc Barker and Harry Sawyer at
that time? A. Yes,

Where did that talk occur? A. At Elmer Farmer's Tavern,

L)
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Q Was that during the daytime and if so, at what hour?
A. At night, o | ) |
What hour at night? A, It must have bgen around 8 or ©

otclock in‘the eﬁening.

Q Well, was the talk in the'open part of the Tavern or in some

TR 5% b TR X2 %0 1Y T
]
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private room connected with the Tavern?

A. In a private room in back of the Tavern.

Q Will you state what the talk was that you had with Doc Berker
and Sawyer at that time? A. I asked Sawyer if he‘had

been -~ if he had just come from St. Paul, and he said, "No,"
that he had left St. Paul in April because he heard the
Government agents wanted to question him about the Bremer
kidnapping, and he left St. Paul. I aéked Barker if they were

having any trouble finding someone to handle the Bremer money

and he said, yes, that they had had quite a little trouble,

but they had a man in Detroit that they said was going to

L

handle it for 25 per cent; that he could not get away just

e ere g

at present, and that as soon as he could get time to go to

bt
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Cuba, he was going to take care of it. Barker told me if I
wanted the rest of the money I had coming I could have the
Bremer money if I wanted it. He offered me $2,000.00 of
Bremer money and told me I miéht as well change it while I
was nog doing anything. I told him I preferred fo wait until

it was exchanged.

Q VWas Sawyer present all during that talk? A. Yes.

& HQ How long did you remain there at that meeting on that
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occasion? A. About 15 minutes I guess, or 20.

State as to whether Doo Barker and Sawyer left the tavern
together, or did you leeve before they 1eft1

A. It was Fred Barker. o

Fred Barker? A, Yes. I left before they did.

You have stated before that it was Doc Barker. Which one of
the Barkers was it? A. It was Fred Barker.

Fred Barker? A. Yes, ,

And you say that you left before Fred Barker and Sawyer left -
is that correct? A. Yes. They said they were going to
stay there and drink some beer.

And did you ever know Sawyer under any nickname?

A. Yes, I heard him called the Sea Lion.

Many times? A. Quite a number of times, yes.

Well now, when did you next see any of those people?

A. I guess the next time I saw them was in September.

And what part of September was it when you saw any of those
men? A. Apout the 17th — the 16th or 17th.

Of September 193417 A. Yes.

And who did you see at that time? .

A. Fred Barker and Alvin Karpis;

And where did you ses those men? -

A. At 95th and Western, in Chicago.

At 95th? A. And Western Avenue.

That is 95th Street? A, Yes.

And Western Avenue? A. Yes.
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Chicago, Illinois? A. Yes,

Well, was that meeting by appointment? A, Yes.
Andviho, if aﬁ&one, méde the appoihiment with you?
A. Elmer Farmer called me up. I was in Appleton, Wisconsin.
He to0ld me they wanted to meet me there.
What time of day was it when you met those men?
A. In the eventing about 8.or 9 o'clock.
Now did you have any talk wifh either of thdse men at‘that
time? ‘ A. Yes; It was shortly after -

MR. RENSCH: You\have answered the question.
Did you receive any money from any of those men at that time?
A, Yes. _
How much did you receive? A. $3, 000.00. T™wo $1,000.00
bank notes.
Two %1,000.00 bank notes? A. Yes, on the Federal Reserve
Bank of Atlanta, Georgia.
You examined the bank notes I take it? A. Yes,
well now, after that did you ever see Sawyer again until you
saw him in this court room? A. No. |
After seeing him in June 1934 did you see him again? A. No.
Now after September 17th or 18th did you see Freddie Barker

and Alvin Karpis? A. No,

-Do you recall seeing Doc Barker or Willie Harrison during

the month of November, 193417 A. I saw both of them in
an apartment on Surf Street in Chicago.

Both Doc Barker and Willie Harrison? A. Yes.
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What? A. Yes.

MR. RENSCH' Was that Doc or Freddie now?

THE WITNEQS' Doc. IR
At that time did you hear Doc Barker and Willie Harrison
talking about anything?  A. Doc told Willie that Cash
wanted to see him in Detroit, gave him a telephone ‘number;
to get in touch with Cash vhen he got 1n Detroit.
Do you know whether or not Willie Harrison then left this
Surf Street apartment? A. Yes. ‘
Do you know whether or not there was any statement made by
him after going to Detroit? | A. He got his bag all packed
and left. He said he was going to catch a train that night
for Detroit. Doc gave him a telephone'number to get in
touch with Cash. o
Now do you recall sometime along about December 20th, 1¢34,
of going to Flcrida — you going to Florida? A. Yes.
And who, if anyone accompanied you on that trip?
A. Willie Harrison.
And where did you go to in Florida upon that occasion?
A. I went to St. Petersburg; from there to Miami Beach.
And where did Willie Harrisoﬂ go, if you know?
A, He went with me. - |

To where? A, He went with me to St. Petersburg and then I

‘decided to go to NMiami and he also went to Miami with me.

State whether or not your family was living in Miami at that
time? A, My family was living in St.Petersburg, and I
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took them over to Miami,
Did Willie Harrison go with you to Inmir A. Yes.

MR. SULLIVAN: You may inquire. | |

' CROSS-EXAMINATION

By Mr. Rensch: ,
Mr. Bolton; do you recail>having testified in the -

THE COURT: Do X underéfénd, Mr. Rensch - are you
going to cross—eiamine now in béhalf ofhthe defendant Sawyer?

MR. RENSCH: Yes. |

THE COURT: Or in behalf of any other defendant?

MR, RENSCH: I am cross-examining primarily in behalf
of Sawyer, ‘

THE COURT: Then I assume Mr. Jennings will want to

cross~examine him? |

MR. JENNINGS:. I will, unless counsel covers the
matter I have in ﬁind, your Honor.

THE COURT: All right.
You testified in this court room during the month of May of
last year in connection with the trial of certain persons
whom you havevmentioned, who were then ohftrial under a
charge of conspiracy to kidnap Edward Bremer - do you recall
that? »2: A Yes,; | | " N ,
And you related at length your knowledge of that affair at

‘that time? A. Yes,

And in considerable detail you told what you knew about that

affair - is that right? A. Yes.
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And you told all you knew about it at that time? A, No.

You did not?* A, No. R

There were quite a number of things that you did not tell - is
that right? A. Yes, .

You say that you léft Phoenix, Arizona to see George Goetz or
Ziegler on January 9th - is that correct? A. Yes.

Do you recall what your testimony was in that respect in

May 1935, in this court room? A. Do I recall?

Yes, do you recall your testimony? A, Not exactly, no.

You testified here today that Ziegler'!s apartment was located
on West 55th Street in Chicago - is that right? A, Yes.

Do you recall your testimony with regard to where that
apartment was, in the former trial?

A, 55th Street is sometimes known as Garfield Boulevard. I
might have said that.

55th Street and Gérfield Boulevard are one and the same street?
A. Yes, 55th Street and Garfield Boulevard are one and the
same street,

So when you refer to Mr. Goetz' apartment on 55th Street, that
is the same apartment you referred to in your previous
testimony as being on Garfield Boulevard, around the 1800ts?
A. In the 1800 block on Garffeld.

In the 1800 block on Garfield?  A. Yes.

‘That ie the same apartment, is it? A. I am not sure that

I testified the 1800 block. It is in that vicinity. I

don't recall the exact address.,
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What I am getting at, you are referring to the same apartment
today as you referred to in May? A. Yes.

And you simply chose to name it 55th Street instead of
Garfield, either one 1is correot - 18 that right?

Yes, either one is correct. T

Now when you got to Mr. Goetz' apartment, who was there when
you arrived? A, His wife and the maid.

Were Harrison and Goetz there? A. No.

Do you recall having testified in May that Harrison and Goetz
were there when you arrived? '

A. I did not testify that they were there.‘

You are quite sure that you did not testify that they were
there when you arrived? A, I am, yes, -

I will ask you whether or not it is not a fact that in May of
1835, after having been shoﬁn Government's Exhibit 55, a
picture of Willie Harrison, you were not asked this question,
and you did not make this answer: *Q: And ié that the Willie
Harrison that was at the Ziegler apartment when you arrived?®
and did you not answer: "A: Yes." A. I misunderstood
the‘way the question was put to me if I did.

Well, was that'your testimony br.not?

A. I don't recail that'part of it.

I will ask you to state whethér.or not it is not a fact that
in connection with the same trial you were asked the followirng

question, and whether or not it is not a fact that you gave

the following answer: "And this is the George Goetz —" - you
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were being shown a photograph - "that was at the Goetz
ap2rtment or Ziegler apartment when you arrived?*® And your
answer "Yes" - did you so testify? “ g ;
MR. SULLIVAN: On.ihat occasioﬂ was thaf, may I ask?
MR. RENSCH: On the occasion of his testifying in ﬁhis
court room in May 1935, on the 6th day of May. -
MR. SULLIVAN: I know, but what time is 1t?
MR. RENSCH: The first time.
MR. SULLIVAN: Well, what date?
MR. RENSCH: When he returned from Phoenix in response
to the telegram from George Ziegier.
(Continﬁed) I believe you said you arrived in Chicago on the
11lth. Did you so testify, Hr. Bolton?
A. It is possible that I made a mistake in the date.
I am not talking about the date., I am talking about whether
or not you saw Ziegler'there when you arrived at the Ziegler
apartment - that fhe picture that you were shown was the
picture of the man who was at the Goetz apartment when you
arrived there. Did you éo testify? A. I believe that is
wrong in the transcript.
It is not a question of whether it is wrong. The question
is did you so testify? A. No.
You did not?  A. I don't believe that I did.
All right — and you say that you did not testify that Willie

'Harrieon was there when you arrived? A. No.

After you and Goetz and Freddie Barker and Volney Davis went
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to this apartment in Berwyn you say that Volney Davis and
Freddie Barker left the ‘;.pa.rtmént:: _'is that ‘right? A. Yes.
Where iefe those packages that'you havé spokén of at the
time they left the apartment? A, fﬁey took ﬁhe packages
with them when they left the apartment.

Barker and Davis took the packages with them? A. Yes.

Did you overlook mentioning that in your direct examination?
A. Fo, I don't think so, | |

Now you say.that after they had left, that you and Ziegler

| went to a restaurant for lunch, and then went to theZiegler

home - is that correct? A, Yes,

Do you recall whether or not in your previous testimony on
May 6th, 1935, in this court room you made any reference to
having gone to lunch with Mr. Zieglef on your way to his
apartment? A. I velieve I d4id, as near as I can remember,
yes. | |

You believe you did. What time was it when you saw Mr.
Ziegler the‘day following, at his home?

A. Shortly afte: noon I believe.

Shortly after noon.. You say that when you went down to Uncle
Simon's or Uncle Cy's at Wilmington, that Goetz first went
into the houée with the mckage - is tha?.right? A. Yes.

And from the house he went to the garage with the.package?

'A. Yes.

And when he dame out of the garage why the package was gone -
he no longer had it with him - is that right? A, Yes,

G A
ot
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From where you were in the car, could you see him go into the
house? A. Yes. _

Where was the car parked when he went into the house?

A. It was parked on the side by the garage.

You say it was parked on the side by the garage?

A. By the side of the garage, yes, in front of the garage, at
the side of the house,

Will you just describe to us the eituation there at the
Sinotto home, that is; the lqdation of fhé'garage with refer-
ence to the house? A. The géfage ;s east of the house,
facing the south.

And is the garage on the alleyway? A. Yes.

And what side of the garage did you pafk the car on?

A. On the south. - |

On the south side? A, Yes, on the south side of the house.
It is the front of the garage.

And what side of the garage, with reférence to the direction?
A. The south side,

The south side of the garage and the south side of the house?
A. Yes. o

So the garage stood between your car ahd the house, is that
correct? A. No.

Were you parked behind the garage so to speak?

"A. The garage is east of the house.

Well, were you parked behind the garage? A. It was parked at

the side, right in front of thegarage, on the south side,
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Oh you say you were parked in front of the garage?

A. The froqt of the garage is south of the house.

What direction is thé‘garage from the house? A. East.

Did you testify on May 6, 1935, that thé car was parked behind
the garage, in the alley behind the garage? A. I might have
said behind the garagé.

If you did, was that the fact? A. In a way, yes.

You did not say anything about his having gone into the house
first in your previous testimony on May 6th, did you?

A, I don't recall that I did, no. | | |

Now you say that you returnéd to Chicago, and you left Chicago
the following day - is that right? A, Yes.

Do you recall quite distinctly that you left the following
day? A, Yes. -

Is it possible that you left that same night?

A, No, I left the following day.

You left the following day. I will ask you to state

whether or not on May 6th, in this court room, in 1935, you
testified you left Chicago that same night for Phoenix,
Arizona? A. ' I don't believe I did, no.

You don't believe that ybu did? A. No.

I will aék you fo state whether or not you ﬁére asked by Mr.

‘l
Sullivan or Mr. Heisey the following question, and whether or

not you made the following ahswer: "Q: Did you leave Chicago?"

"A: I left Chicago that night, yes." Did you so testify?

A. I don't recall.

AT Zw
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And was that the question put to ypu: "Q: Where did you gol¥
And did you not answer: *jA: Phoenix, Arizona." A. Yes, I
went to Phoenix, Arizona. |

Now you say that after you had beén to Phoenix, &ou refurned
to Chicago in late March or early Apfii - is that correct?

A. Yes. _ ‘ o |

And fhat you saw urs.'Ziegler when you returned to Chicago?
A. Yes. . o ,

Will you jell‘ﬁé please, where it was that you saw MNrs.
21ég1er?" A. I saw her in a hotel on'the south side.

At what hotel? A, At the Country Club Hotel.

At the Country Club Hotel? A, Yes.

And where is that located please? A.-I think it is about
6900 South.

6200 South? A. South Shore Drive.

Was she a guest at that hotel at that time? A. Yes.,

And can you with a little more particularity, fix the date,
or is it the best you can say that it was late March or early
April? A. I can't fix the date exactly, no.

Can you tell us within how many days it was of April 1lst?

A, It would not vary over five days each way, I am sure of
that, | | ” o

Now after &ou ﬁad Been down to Aurora ahd talked with some»
peoprle there and obtained $S,OOOQOO you say that you returned
.to Chicago with that money -~ is that right? A. Yes.

And that you gave $3,000.00 of that money to Mrs. Ziegler?

SR
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A. Yes,
o Q And can you state the approximate date that you gave that mong
®© to Mrs. Ziegler?! = A. It would be probably the 22nd or 33rd
4 of April;»i_ ' ?: R ::1>ip
i X The 32nd or 23rd? A, Yes.
Q Of April? A. Yes.
Q And where was that? Ae At the Country Club Hotel on

South Shore Drive. o
The Country Club Hotel?  A. The Country Club Hotel.
Q On South Shore Trive?  A. Yes. '

Q That was the same hotel you had seen her in two or three
N weeks previously -~ is that right? A. Yes.

z &y Q Was she then a guest at the hotel?

A. Yes, she was visiting there with some people.

Q Did you see her: in her apartment or room or did you see her

in the lobby of the hotel? A. I saw her in a suite in the
hotel,

Do you know whose suite of rooms it was? A. Yes.

Give me that name. A. Charles Grosscurth.

Did you give her the two %1,000.00 bills, or what were the

’ NP A 0 A GG TERARAIE ST ORI 34, £ O ¥ 3. i
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denominations of the bills that you gave her?
® A. $100.00 bills. .

: A $100.00 bills? A, Yes.

P Q How many $100.00 bills! A. Twenty.

?% Q Twenty $100.00 bille? A. Yes.

Q You retained the $1,000.00 bill for yourself? A. Yes.
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Did you obtain any receipt or anything of that kind from Mrs.
Ziegler when you handed her the money? A, No.

Was anyoné‘élse present in the fooﬁ whéh you ga&e her the
money? A.>No. .

You -handéd it to her rersonally I take it? A. Yes.

Was it wrapped up or was it just a roll of bills?

A. Just a roll of bills.’

You distinctlj recall of héving given it to her, do you
Byron? ‘ A. Yes. s ~

Have you seen Irene Ziegler since that time? A. No.

That was the last time you saw her? -~ A. Yes,

Did you have any conversation with Mrs. Ziegler at that time
with reference to her lhmving been to Rochester? Ansvier that
yes or no. A. Yes, 4

Andeas-this on the occasioh of the time that you gave her
the money? A. I don't recall whether it was or not. I saw
her two or three different times there,

You saw her two or three different times? A, Yes,

And how long an interval between those two or threé times,

do you know?  A. I couldn't say. When I first arrived in
Chicago she was in Rbchester iva remember correctly, and she
came back to chicago from Rochester._

Now right at that point how long after you reached Chicago

- from Phoenix did she arrive in Chicago from Rochester?

A. I velieve it was three or four days.

Three or four days? A. I know she was not there when I
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arrived in Chicago. I don't recall just how many days it
was, how long. -

During those three or four days you weré.waiting for Mrs.
Ziegler, were you'then axtemptiﬂé to’get in touch with'Willie
Harrison or leney Davis or'any of theéé persons you have
mentioned?  A. Yes. '_ | B - A
That was before Mrs. Ziegler had indicated to you that she
was in need of funds, was it? A. No, I knew she was in need
of funds. ) |

And she told you that, Mr. Boltoh? A. No. Bhe communi-
cated it to me through a ffiend. | |

Through a friend? A. Yes.

So when you got this wire from her, did you know the purpose
for which you were ékpected to come to Chicago? A. Yes,
Nothing was said in the wire about that, was there? A. No.
And Mrs. Goetz had-never told you to gd out there and see if
you could locate those people, had she? A, I kxnew she would
expect me to.

She had never told you to do it, had she? A. No.

Now I want to teke up with you for just a minute, this

conversation that you say you had with Doc Barker in February,

in the Zieglér apartment, in which‘you say that he told you

in subetance;thétAif you would drive him out to some place

in Nevada, I believe, that after you got there, you could keep

his car, or the car that you used to drive him out there.

Was that the substance of what you testified? A, Yes,
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You did not testify anything about that in the mrevious trial
did you, Mr. Bolton? = A. There were a number of points
that I never discussed with the United States Attorney, I
merely answered queetions he asked me. v
Well, answer my question, . Did you so testify in the other
trial? ‘A. No.

And at the other trial Doc Barket pereonally was on trial was
he not? A. Yes. | , |

And at least up until that time you hadhot disclosed this
conversation whtch you now claim you had with Doc Barker -

is that right? A, Yes.

And it was only since that time that you have diesclosed that

to the Dlstrict Attorney, or to the agents of the Nepartment
of Justice - is that right?. A. There were a number of
things that I have recalled since.

But the fact is that you have disclosed that since that trial -~
ie that right? - A. Yes. | |

So that when you say at the other trial you did not disclose
some of the things that you did not disclose, that was your
own idea, waes 1t? That is, it was on your own responsibility
rather than that somebody told you not to‘dieclose them?

A. I volunteered the information, yes.

Now what do you mean by that, that you volunteered the
information? A. I mean that I recalled everything that I

.poseibly could and gave it to the United States Attorney.

Yes, but you did not volunteer the information that Doc
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| A. Well, I don't recall. I started going over the whole thing

Barker told you he was going to Reno, Nevada, to exchange
$100,000.00 of Bremer ransom notes, did you? A. No.

Now was that because it had slipped your mind?

A. Very likely, yes. I had conversation with a lot of peOple,
and I could not remember all of them at that time.

Well, is that.your answer, that it did slip your mind, Byron?
A, Yes; o o

You knew at the time that there were three or four or five
alleged money changers on trial at that time, didn't you?

A. Yes. |

And you undérstoéd that the exchange of ransom money, and peo-
ple who exchanged ransom money or were charged with exchanging
ransom money were being made defendants in this case, did you
not? A, I did not know the names of the men.

No, I am asking you - yoﬁ knew that rersons charged wifh ex—
changing money were being tried for their activity in that
respect? Didvyou khow that?

A. The men who lived in Chicago, yes.

And still this matter of this trip to Reno slipped your mind -
is that correct? A. Yes.

Now how long ago was it that this particular incldent this

conversation W1th Doc Barker, occurred to you?

from one end to the other.
With whom were you talking when you started going over it all

again? A. No one.
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Q Had you been requested to go over the thing againand see if

there were some other things that you could think of?
A. No. | ‘ '

Q You had not been so requested? A, No; I had not.
Q So that on your own motion, while you were sitting over there
at the jail, yotu decided to go sarefully over this matter and

see if there was anything more that you could think about that
would be of interest to theé Government?

A. Yes, I had lots of time to think.
Q And during the time from May until this trial, did you talk

over or discuss the matter or these matters with agents of

s R

the Government? A, Yes.

Q@’ Q On numerous occasions? A, Yes.-

»>
3
LY
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Q You have as a matter of fact during the past six or seven
months, communicated frequently with different agents of the
Bureau of Investigation - is that right? A. Yes.

Q@ Can you give us an approximation of the number of times

since that time, you have talked with these agents?

EY
X

o
o Nl i

A. No. I would say on an average of once a week.
iQ On an average of once a week, that you have talked to the

Goverrment or the agents? A. Yes,

any |
o .

Q You have had some long talks with the District Attorney
‘%b during ghat time, have you not? A. No.
gave you had any talks at all with the District Attorney or
any of his assistants? A. Yes.

Since May 6, 1935? A. Yes.

W
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Q You say "Yes?® A. Yes.

¢ Can you approximate how many times you have done that?

A. Twice, I “. _’ | .

Q Now I believe you testified today, Mr. Bolton, that after you

" had given Irene Ziegler $8,000;00>of this money and had gone
back to Phoenix, Ar;zona, you remained there until about the
Sth day of June - is that rightf i A. Yés.v

Q And that ﬁpén'ybur leaving Phbenix,~you weht'to Chicago at
aﬁout that time, eérly in June? A. Yes,

Q How long did you stay in Chicago on this occasion?

Ae I was in Chicago about three weeks I guess.

Q I will ask you to state whether or not on May 6th, 1935, in
this court room you were not asked the question with reference
to the - I will go back - I will ask you whether or not you
were asked this question, and gave this answer: "Q: How long
did you remain in Arizona then?® And youf answer: MUntil the
first of June." Did you so testify? | A. I don't recall
whether I named the exact date or not. I left there on the
day school was out.

Q At least you testified that you left about the first of June?
A. Yes. o | | | | | |

Q And then I will ask you if you were not then asked the follow-
ing qﬁestibh; and you did not then give the following answer:
"Q: Then where did you go tol" "A: I went to Appleton,

Wisconsin. " A. I sent my wife to Appleton, Wisconsin.

Q Answer my question please, I am asking you whether or not
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you so testified in May 19357 A. I might have answered

it that way, yes.

You say you might have?

A. Yes, I regarded that és my homs.

And if you did answer it so, was it the truth, or was it a
mistake, or what was the situation?

A, I evidently was a mistake in the meaning.

I will ask you whether or not at that same time you were not
then asked this question, and did not give this answer:

"Q: And you remained there until what date?® — referring to
Appleton, and if you did not answer: "ntil sometime in
November, " Did you so testify? A. I probably did. It

was sometime in iate October or November when I left there.

In other words, the substance of your testimony was to the
effect that when you got back from Phoenix &ou went to
Appleton and stayed in Apvleton until November -— is that right®
A. I don't know whether or not that was the exact substance of
my testimony. I regarded Appleton as my home, because I

sent my wife and children up there.

. I am not asking you anything about that. Were you not then

asked this question: "Now in November, did you return to
Bensenville, Illinois," and'didvyou not answer, "One time,
yes.® Did you so testify?  A. I don't recall.

You don't recall? | A.»No.

Q I will ask you to state whether or not in connection with that

trial you at any time gave any testimony to the effect that you
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had gone to Bensenville in June of 19347

A. I don't recall my exact testimony.

Well, do you recall whether or not yoﬁ testifiéé that you had
gone to Bensenvilie iﬂ June after returning from Phoenix?

I am just asking you whether you recall your testimony. If
you don't, say so. | A. I don't know,

I will ask,you; Mr. Bolton, whether or not in this other
trial you made any reference of any kind to having any talk
in Bensenville, in Eimer Farmer's Tavern or eisewﬁere in that
town, with Fred Barkér and Doc Barker and Harry Sawyer?

A. Mo, I did not. | '

Was that another one of the items that had slipped your mind,
¥r. Bolton? A. Yes. There are still a number that I

have not been able to put in on account of legal questions.

Well now we are not discussing the legal phases of this case.

I am asking you if that is one of the things that you over-
looked? A, Yes. '

Yes. You had known Elmer Farmer longer than you had any of
the other defendants in this case? A, Yes,

And you had been in business with him for some time? A. Yes,
And werevery close — is that right? :A;_Yes. | |

Now was it because of thafvclose friendship with Elmef Farmer
that you failed to testify in the'bther trial for fear it
would implicate him? A. No.

That had nothing to do with that -~ is that right?

A, I knew he had already made a full confession.
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MR. RENSCH: I move that be stricken as not responsive
to the question, gnd staxing a conclusion of this witness.
THE GOURT: It may beAstricken.f:‘
You say that the fact that you knew and were friendly to
Elmer Farmer had nothing whatever to do with your having
overlooked this conversation about which you now testify?
A. No, because Farmer was not present,
No, your answer is "nol"
THE COURT: Let him finish that answer.
MR. RENSCH: Well, he is going to state a conclusion.
THE COURT: ‘No,Ahe said because Farmer wasnot present.
MR. RENSCH: Well, I will be glad to go into that.
Was Elmer Farmer present? A. No.
Where was this talk that you now claim occurred in June?
A. At Elmer Farmer's Tavern, |
At his Tavern? A, Yes.
Do you know where Elmer was? A. He had a lot of slot
machines, He was probably out taking care of them.
At least you are quite sure that»he was not there} A, Yes,
And you did not feel that the fact that the falk occurred in
this tavern would in any way implicate him - is that right?
A. I did not think it would, no.
I will ask yoﬁ whether or not at this other trial you made any

reference to Freddie Barker or Doc Barker - by the way, which

was it, Doc or Freddie? A. Freddie.
It was Freddie? A. Yes,
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Did you make any reference in this other trial to his having
made the statement that he had a man in Detroit who would
exchange the money? A No, I did not.‘_-  ,  “ «
You did not? A. I had made that statement to the Federal
agent, however. . N _

You say you had made thatjetatement_to the federal agent?

A. Yes, I had. A

So your missing that was not because you overlooked it - 18
that right? A, That is right. " | ‘

~ Now that was due to some instructions you had had with refer-
_ence to that situation, was‘it not?

A. No instiuction, no, I merely was not asked aboot it.
But you had told the special agent about Freddie Barker
telling you in Elmert!s Tavern that he had a man in Detroit
to exchange that money — is that right? A. I said I thought
a man named Cash in Detroit exchanged the money.

Did you tell him about this conversation in Elmer Farmer's
Tavern in June? A. Yes,

What is that agent's name please? What agent did you give
that information to? A. Jaok Brennan.

He was the man'tha%.was on thé stand here this morning = is
that right? Well, you were not here. So you did tell Mr.
Brennan about this conversation that you had with Freddie |
Barker in Elmer Farmer's Tavern? A. I told him I had a
'conversation with Freddie Barker and that I thought a man in

Detroit named Cash handled the money.
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Well now we will juet save time here if you will just answer
my questions. Read the question please.

(Qpestioh>read by the féporter;)_f
A. I don't know that I told him it was at Elmer Farmer's
Tavern, no. _ | _ o ‘

Did you tell him you had a conversation? A. ﬁo{,

Did you tell him Harry'sawyer was there? A. No.

You did nbt, so the fact that you did not testify about this
conversation in the other trial ias not the result of an
oversightvon your part was 1it? A. No, I was not asked.

So now you say the reasén you'did nét tell us was because you
were not asked? s |

MR. SULLIVAN: Do you say he was asked about it?

MR. RENSCH: I am asking the witness what his claim is,

THE COURT: Weil; néturally he can only answer such
questions as he is‘asked.' I suppose that is necessarily true.

.MR. RENSCH?’ He stated one reason, your Honor.

THE COURT: Well, he said that he had imparted that
information to somebody else and that the Government knew it,
but he was not asked about it at the other trial.

MR. RENSCH: He said today that he did not.teetify to
it because it was an oﬁersight.

| THE COURT: T don't think he so stated. ' .
Well, did you not éo state, that you did not tell about this,

‘because it was an oversight?

THE COURT: Do you mean at the other trial?
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HR. RENSCH: Right now, today, in your Honorfs presence,
(Continued) Did you not so state? A. I don't recall
whether I did or not. L ".

You don't recall whether &ou 80 stated or not? A, ﬁo.

Now you say that Barker at that time“told ydu if you wahted
the remaining $3,000.00 that you had coming - then I take it
he was talking about yoﬁ:’shﬁre of thevkidnapping monéy - is
that right? A. Yes. |

That if you wanted it; pé wou}d pﬁ& you off in Bremer ransom
notes? A. Yes. | - ) L

But you told ﬁimJ}ou ibuid-prefer to wait uﬁtil it had been
exchanged? A. Yes. o

And I believe you teetified that later on, along about the
16th or 17th, you met Freddie Barker and Alvin Karpis at 95th
and Western, and that it was pursuant to a call from Elmer
Farmer, and that at that place they gave you‘two 41,000.00
notes? A. Yes, |

Is that right? A. Yes.

And you testified that you made a very careful examination of
those notes? A, I did, yes.

Where did you make this examihation, Mr, Bditon?

A. I made it before I changed the bills.

Before ydu changed the bills. By the way, where did you
change those bills? A. One of them was changed at the
Bank in Elmhurst, Illinois, and the other at the Mills

Formulating Company.
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Q Now if you will please tell us where you made the examination.
A. I made the examination later. I had the bills for several

- - days. v o

Q TWell, do you mean you sat at a desk:and spread the bills be~
fore you andlookéd at them carefully?' "A. I looked at tﬁem
pretty carefully because I had never hadvany $1,000 bills befory

Q They were new to you too, were they? L. Yes.

Q And you say that there was something on the billithat indicated
that they were drawn on the Atlanta Federal Reserve Bank - is
that right? A Yes. |

Q Now will you tell us, Mr. Bolton if you cﬁn,recall, what it
was on those billg that cgl}ed to your-attention that they |
were drawn on the Atlanta Federal Reserve Bank?

A. There was a small circle in one corner of the bill with the
"Federal Reserve Bank of Atlanta, Georgia."®

Q£ small_circle. Can you tell me about theéﬂze of the circle
that you refer to? A. Apout the size of a‘nickel.

Q And what did it say in that circle? A. Tederal Reserve Bank
of Atlanta, Georgia, and there was a number, but I don't
recall the number,

Q Was the printipg'of the number 1arger‘or smaller than the
printing 6f the words "Federal Reserve Bank'of Atlaﬁta?ﬂ
A, It was'larggr, X | 3 .f | |

Q The figure was'the.laigér of the two?  A. Yes.

Q -What would you say about thé printing of the words, M"Federal
Reserve Bank of Atlanta." Were they in large @ swall print?

W




A. Small print.

Small print. At the time you had those bills, Mr.Bolton,
you did not attach any particular significance to the particu-
lar Federal Reservé Dietriét'oh which thaf bill was drawn;
did you? A. Yes, I did. v

You at that time felt thatAit ias'imporfant for you to ascer-
tain and remember the Federal Reéervé Bank upon which the
bills were drawn - is fhat right? A. I did, because I knew
the money came from Cuba.

You say you did Bécéﬁée ydu kﬁeﬁ the money had come from Cuba?
A. Yes. _. "‘“ » |

And you wanted to check up on that mohey and be sure as to
whether or not it came from Cuba - is that right? '

A. T was afraid that by exchanging a Federal Reserve note on
the Federal Reserve of Chicago it might attract attention,
for such a large bill.

What I am asking ybu, yoﬁ say you heard that they came from
Cuba? A. Yes, |

And that you verified that by your éxamination, did you?

A. I did not verify it. ‘Freddié Barker told me they came
from Cuba. , . )

Did you verify it by:examininé the notes?A. I verified that
they were on the Atlanta Federal Reserve Bank.

Well, wasn't that for the purpose of verifying ihat Barker
had told you? Didnt't you just testify that the reason you

looked to see upon what Federal Reserve Bank they were drawn
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was 80 you could see if they had come from Cuba, because you
had heard that thej had come from Cuba - is that :ight?
A, No. 'V_ . | | a. | o |

‘MR. SULLIVAN: Thére is no éuchvfestimonylin the
record. L -

THE COURT: Objection sustained.

Q Well, what was your pufposé in making this examination of
those bills?! Tell me then., A. I was rather curious
about a $1,000.00 bill in the first place, and I thought that
if I presented a $1,000.00 bill on the Federal Reserve Bank of
Atlanta in Chicago I might be asked to idéntify myself to

_ . exchange 1it.

% Qﬁf Q Was that why you examined the bill? A, Yes.

i‘ Q To see if it was drawh on the Federal Réserve Bank of Atlanta -~
: is that correct? A. 1 looked‘at it to-see what Federal

Reserve Bank it was drawn on.

Q And your purpose was, if you fdund it was drawn on the Atlanta
Bank, that you would pass it some plzce out of Chicago - is

that right? A. No, I thought I would get somebody to pascs
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it, that would.not be questioned about it.

Q If you found it was drawn on ‘the Federal Reserve Bank of
Atlanta - 1é that rigﬁtl . A. Not”neceséarily; no;

Q Well, what were you 1ooking for when you méde that examination?
A, I was merely curious about a $1,000.00 bill. I looked it

over‘carefully.

Q 8o it was curiosity - that was the only reason - is that your
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testimony? A, Yes.

When was 1t you first recalled that those two notes were

drawn on the Federal Reserve-Bank of Atlaﬁta?‘ | |

A The first time I took them out of my pocket.

I am not asking you about thai; Since your arrest in this
case, when did you first recall that? .

A. Well, I knew it all the time.

You knew it all the time? A, Yes.

Let me ask you - when did #ou first tell this to the agents of
the Department of JustiEéT A. Last week I believe it was.
Last week? A. Yes. o

And it was not until last week that you made that disclosure -
is that rightt A. That is right. ,

And to whom did you make that disclosure?A.kTo Mr. Sullivan.
Special Agent Sullivan? A. United States Attorney Sulliven.
United States Attorney'Sullivan? A. Yes.

Now will you state, Mr. Bolton, if this was in your mind
continuously from the time you got those bills, why it was not
until last week that you made that disclosure?

A. I was not asked about it. Idid not think it was important.
So when you were sitting overvthere trying to recall other

and different things that would be important, you did not con-
sider that important enough to make a note of if? B

-A. Not at that time.

Not at that time? A. No.

You say that you heard Harry Sawyer called Sea Lion frequently?
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A. Yes.

How many times in your life have you seen Harry Sawyer
altogether? A, I think five times, four or five times.
And on how many of those times did yqﬁ hear him called Sea
Lion? A, I never heard hiﬁ called Sea Lion at éil.

You never heard him called Sea Lion?  A. No, not at that
time, not in his presence.

So when you say that you heard him referred to as Sea Lion,
you are testifying with reference to what somebody else has
told you? . A

A. Willie Harrison always referred to him as Sea Lion.
Willie Harrison always referred to him as Se& Lion? A. Yes,
But you never heard any person at any time address Harry
Sawyer as Sea Lion? A. No.

MR. RENSCH: I ﬁove to strike out the testimony that
he was known as Sea Lion as baaed on hearsay.

MR. SULLIVAN{ I object to it on the ground that the
testimony was elicited by counsel.

THE COURf: Motion denied,

MR. RENSCH: 1In view of the response that he knew it
as the result of hearsay, I would like to find out the source
of the informafion.

MR. HEISEY: He says that Willie Harrison in his
presence called Mr. Saw&er Sea Lion.

THE COURT: Oh no, Mr, Heisey. (To witness) Did you

ever hear Mr. Harrison or anyone call Mr. Sawyer Sea Lion in
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Mr. Sawyerls presence?

THE WITNESS: No, I evidently misunderstood the ques-
tion. | o o |

MR. RENSCH: I move to strike out the testimony that he
was known as Sea Lion, on direct, as based whblly on hearsay.

THE COURT: He sald he was known to him as Sea Lion,
and I suppose if it was true that if Harrison always referred
to him as 8ea Lion, it was the truth, wasn't it? I may know oy
by a nickname, but I may never have heard it in your presence,
but if I heard othefs,refer to you by that nicknamé; ien't it
all right for me to say fhat you are known by that nickname?

MR. RENSCﬁ: WEII; it is based on hearsay,

THE COURT: Well, of course, it is, but that doesn't
make any difference in thie situation.

MR. RENSCH: Well, I don't suprose it is of sufficient
importance to argue it.

Q Now, Mr., Bolton, if you remained in Chicago for three weeks
after returning from Bensen#ille, and if you then went to
Bensenville, when if at any time did you go to Appleton?

A, I went to Appleton around the first of July.

Q Around the first of July, and how long did'you stay at Apple-
ton? A. I stayed at Appleton until sometime in October or
November, the latter part of October. N

Q ;nd from July until October or November, did you leave
Appleton? A. Yes.

Q You diar ~ A. Yes.
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How many times? A. I think about two or three times.

And when were those two or three times? .

A. I left'bﬁce oﬁ the 10th of Septeﬁbér:

What other times? A, I left on the 16th or 17th of ,
September; and I was down in Chicégo a couple of timés during
July of August.

Now this meeting about which you have testified, as the
result of a telephone call between yourself and Elmer Farmer,

at which you received those two $1,000.00 notes, you did not

- testify with reference to that conversation at the other

trial, d4id you, Byron? A. Yo.

Now is that one of the things you had overlooked or one of
the things that you had told the Government agents before the
trtal? A. That was one of the things I had overlooked.
That was one of the things you had overlooked? A. Yes.

You are quite'sure aboutvthat,'are you? A. Yes. ”

And then you testify here that you saw Doc Barker and Harrisoh
in Chicago on Surf Street in November, is that right?

A. Yes, ,

Did you testify‘with reference td t@at meeting at the other
trial in Hay 1935?} ‘A. I testifiedpthaf f met Willie |
Harrison in Bensenville,'and he took me to Doc Barker's

apartmént.

- Did you testify that after you met Harrison in Bensenville,

that he took you to Doc Berker's apartment? A. Yes.

And that i1s the same meeting that you refer to as having
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been on Surf Street, in your testimony today = is that right?
A. It was either on Surf Street or Pine Grove Avenue. They
had two apartments over there, _ ‘ | |

Now you did have this meeting between yourself’and Doc

Barker and Willie Harrison in mind, did you, during your
testimony at the previous trial - is that right? A. Yes.
And you did at that time have in mind that Willie Harrison
packed a bag and left for Detroit? Did you have that in mind
when you testified before? A. Yes. ,

You did not testify with reference to that, did you?

A, T was not asked to’ testify to it. |

Had you disclosed to the agents of the Government, that trip
that Willie Harrison made, before that trial?

A, I'had &isciosed it to Mr. Brennan, yes.

So your failure to testify to that was not an oversight of
yours, was it? = A. No, -

That wae pursuant to some instructions you had had regarding
that? A. No instruction. I just was not asked.

And I suppose you had a general instruction not to answer
questions unless you were asked? A. T understood generally
that I would not have to answer unless I was asked.

Well, you were told.tnat, weren't'you, thet you should not

make statements except in answer td guestions? You were told

’not to answer Questions or make statements except in answer

to questions? A. No, I was not told that.

Were you told that before this trial, Mr. RBolton? A. No.
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Not to volunteer anything until you were asked?

A. No, I was not.

You have gone over this téstimonybiith personé cénnected with
the Governmeht, haie you npt? A. Yes, I have answered every
question, they have asked me to the best of my ability.

Do you remember the telephone number that Freddie Barker, or
rather, that Doc Barker gavé to Willie Harrison when he left
for Detroit? A. No, I do nqt.

You say that about December 20th, you and Willie Harrison
went down to Florida - is that right?  A. Yes.

 And you left from what place, from Chicago?

A, Yes, from Chicago.

Did you travel directly to St. Petersburg? A. Yes,
By train? A. By automobile.

By automobile. What luggage did you have with you?
A. I had one suitcase. )

And do you recall»what luggage Harrison hadf

A. He had one suitcase also,

Did you occupy a state room together?

A. We went in an automobile, o ‘

Oh, you went in an automobile. When you stopped at night,
did you stop at hotels and sleép? " A. Yes.

Have a room together? . A. Yes.

I suppoce that Willie Harrison's suitcase contained the ordin-

‘ary traveling accessories that a person traveling has, linens

and toilet articles - is that right? A. That is right.

TS TR NS
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In whose automobile did you travel? A. My own,

In your own car? A, Yes.

"And how long had you owned that car? “A. Apbout six weeks or
two months; - ' - ' B o '
Did you get that car froﬁ Doc Barker? }:A. No, I bought it.
You bought it. Had you and Willie Harrison been living
together in Chicago before you left for St. Petersburg?

A. At times, yes. «

And had you seen Willie Harrison frequehtly‘before the time
of your departure for St. Petersburg? A. Yes.

Every day? A. ¥o.

Every other day? A. I don't know just how often. He lived
in one apartment, and I lived in another one.

In the same building? A. No. ‘

How far from your aparimenf was Harrison's apartment?

A. Juéf ﬁ distance of eight 6r ten bl&cks I guess.

Did you talk with him frequently? A. Yes,

Each day? A. Each day that I saw him,

Did you telephone him often and talk to him about going?

A. I had no telephone, no.

How long had Willie been living in the apartment about ten
blocks from yours before going to St. Peteréburg?

A. I don't khow. o ' N

Well, how long did you know he had been there?

“A. Well, he had been'there since I had come back froh Appleton

in Novembei sometime.
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He had been there since you had come back from Appleton in
ggvember sometime? . A. Yes.
And you know that to be a fact? A. Yes.

| (Afternoon Recees.) ,1 _
Now, Mr. Bolton, you say that before you went to Florida with
Willie Harrison you each had an apartment in Chicago about
ten blocks apart? Is that right? A. Yes.
After you had seen Willie Harrison af Bensenville, did you go
to live with Willie Harrison?
A, I went to live with Slim, with Russell Gibson.
I am asking you, did you go to live with Wlllie Harr1son?
A. Yes.
What?- ‘A. Yes. We wére staying in the same ap2rtment for a
couple of days.
And for how long a time did you live with Willie Harrison?
A. I dén't recall exactly. -
Well, give us your best judgment of the time. A. I would say
it was probably six weeks.
That you lived right with Willie Harrison for about six weeks?
A. Not right with Willie Harrison, no.
Well, what do you mean? A. 1 stayed at one apartment part
of the time, end at another one part of the time.
Well, did you at any time stay with Harrlson, live with
Harrison? A. Yes.

.And for how long a time did you live with him? A, I don't

recall just how long - probably two or three weeks maybe,
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Two or three weeks? A, Yes.

When was that? A. That was when I first came from Appleton.
In what month? A. November.

November - what pert of the mbnth othbvember if you know?

A. It was around the first of November.

Around the first of November. That was in 1934, was it?

A. Yes. |

And you lived with him then continuously for about three weeks
before you got an apartment of your own - ié that your
testimony? - A . I had en apartment of my own.

Well, did you later get an apartmeht_of your own, qt the end
of the three weeks? - | |

A. Yes, I had an apartment for a few days.

For a few days. Prior to meeting FEarrison in Bensenville,
where had you been 1iving7- A. In Appleton, Wisconsin.

Did Harrison ask you if you had any place to 1ive in Chicago?
A Yes. | - o

And you told him that you did not? A. Yes.

He asked you to come and live with him = is that right?

A, Yes,

And you did? = A. Yes. _

And you lived with him for about three weeks? A. Yes.

Well now, with what pérson did you have an .understanding as

to what you were to get for your share in the proceeds of

‘the Bremer kidnapping? A. I had no understanding.

You had no understanding with any person?A. Not until after
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Mr. Bremer was released and the money was paid.
And you did have an understanding 9fter_he vwas released and the
money paid? A. Ziegler tbld me thaf»théy had allowed me
33,000.00;.yes. e H ; - |
When:was it that Ziegler:told you thatfv,~

A. The day they cut up the money.

And what did you tell Ziegler when he told you that youwere
to get $3,000.00? A. I t0ld him that I would rather not
take 1t. | |

You told him that you did not want it -,ié that right?

A. Yes. |

But when you went to Aurora some two or three weeks after the
firet part of June, when you returned from Phoenix, you told
them that you wanted your $3,000.00 did you not? -

A. Well, Ziegler had told me - |

Answer the question. Did you tell them you wanted your
43,000.007  A. Yes. |

You did not say anything about wanting that money for Mrs.
Ziegler, did you?‘ - A. Yes.

You did say that? A. I did say that{~yes.

I will aék yod; Mri Bolton, whether or not at the previous
trial;‘when you were on the stand dp May 6th, 1935, you were

asked this question, *Well now, what talk or 6onversation daid

you have with those people when you got into this house, Mr.

Bolton?®* Referring to the house in Aurora, and did you not
answer, "I told them that I would like to get the $3,000 that
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they promised me, and they gave it to me." A. Yes.

Did you so testify? A, I did, yes.

So that at that time, so far as the men there were concerned,
you were paid the amount that Ziegler had agreed to pay’you -
is that right?  A. No, I told them that I would give part
of it to Irene. |

You did tell them that? A. Yes,

Did you testify on May 6, 1935, that you told anybody that
you were going to give that:money to Irene? A. I don't
recall that I did. I don't know, |

Was Freddie Barker in that house in Aurora! A, No.

He was not? A. Yo.

Then Freddie Barker told you at Etmer Farmer's Tavern in
Bensenville in Juje that you could have the balance of the
money that yon haq coming, or whatever words that he used,
that you could have'thevbalanoeidf the money that'you had
coming? A. Yes. '

And he offered you the $£$3,000.007 A. Yes,

And at that time or previous to that time had you told Fred
Barker what you had done with the $3,000.00 youhzd previously
received? A. I told - I had not told Fred Barker. I told
Doc Barker. | A

The question is, had iou told Fred Bafker?v  A. No, I had

not seen him.

Did you tell him when he offered you this $2,000.00,that you

had received $3,000.00? A. No,

R IRRAC O SRS i
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You did not. You say that you had told Doc Barker about what
you had done with the $3,000.00 you had first received?
A. T told him what I was going to do with 1t. "
That is you told him that $3 000 00 you were going to give
to Irene Goetz? " A. Yes. .
Now in connection with the trial of the other case when you
were on the stand on May 6th, did you not by your testiuwony,
Mr. Bolton, intend to convey to the'court and to the Jury
that the $3,000.00 that you received at Aurora, was all the
money that you received for your part in this kidnapping?
As No, I did not.
You did not so intend the Court and jury to understand at
that time? A. Yo, I did not.
Is that right? A. Yes.
Did you make any reference to your having ever receiwved the
additional $2,000.007 A. No, I did not.
You did not. Was that through oversight or because you were
not asked? A. I am afraid I did not realize how much
evidence it took to convict a man.

MR. RENSCH: I move that that be stricken as not
responsive. o

THE COURT? Yes, it may be etricken.
The queetion is, was that an ove;gight?
A, It possibly 'as, yes, o
 Were you particularly concerned at that trial about convicting

anyone, Mr. Bolton? A. Yes,
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You were, and whom were you particularly interested in
convicting at that other trial?

A. I merely told what I knew about it.

You said youlwere interested in éonV1cting soﬁeohe; who -
what person were you interested in convicting? |

A. Everyone that was guilty.

Everyone that was guilty. You are interested in this case,
Mr, Bolton, in convicting the people who are on trial, are
you? A.UThe ones that I know are guilty, yes.

You are interested in securing their convictions -~ is that
right? A. Yes, |

Have you discussed with the representatives of the Government
the interest that you have in securing convictions in theese
cases? A. No,

What is your answer? A. No.

Mr. Bolton, you recall having talked wifh'me about somé of
the matters in thgs‘case in July and August of last year,

do you not? A. I do, yes; ' ‘ '

Are you willing to testify to the things that you told me
at that time? A. I am, yes.

And 1 aésume that you are willing to truthfully answer ques-
tions in regard to that matter, are you? A. I am, yes.

Now, Mr. Bolton, what is the date of your arrest in this

case? A. January 8th. °

Q@ Of what year please? A. 1934.

And where were you arrested?

NPT AT
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THE COURT: You mean 1935 I take it?

MR. RENSCH: 1935 it was.

THE WITNESS: Yes, 1935,
And whereWwere youAarrested? A. i ias arrested on Pine
Grove.: Avenue in Chicago.' |
And since that day you have continuously been in custody of
the United States — is that right? A. I have, yes,
And subsequent to that date you came into court and entered a
plea of guilty to the charge of conepiracy to kidnap Edward
Bremey, did you not? A. Yes.
As yet sentence has not been pronounced upon you, has it, Mr.
Bolton? A. No.
On what date did you enter your plea of guilty?

A. I don't recall. It was the first day of the trial, whenever

that opened. .
Sometime in April or May 1935 - is that right? A, Yes.
¥R. HEISEY: That would be April 15th, Mr. Rensch,
Now, Mr. Bolton, you are a World War Veteran, are you not?
A. Yes.
And you were disabled in connection with your service in the
World War - is that fight? A. That is right.
Ahd for a 1oné period of time after the war you received dis-

ability compensatibn from the Go#érnment - i1s that correct?

’A. I did’ yes.

Until what time did you receive that compensation?

A, Until sometime in 1939,
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In 1929. At that time those compensation payments ceased,
di¢ they not? A. Yes. 7

Since your arrest have fbu again commenced receiving compen-
sation paymenté from the Government?

A. My disability is still_the same, yes.

Answer my question please. You are redeiving compensation
allowvances from the Govermment at this time‘are you not?

A. I am, yes.

What is the amount of that compensatioh, pleaée?

A. $41,00 a month for myself, and $33.75 for my wife.

When did you commence receiving this compensation again?

A. I don't recall. 1 made application for it shortly after
my arrect,

And the payments commenced shortly thereafter? A. The
payments commenced after I had been examined by Government
doctors. Sometime in February or March I believe it was.
Have you also made a claim for the back compensation wﬂich you
claim was owing to you. from 1529 until the time that you
commenced receiviﬁg your compensation allowance again?

A. I di¢ make a claim and it wae denied.

The claim was denied? ) A. Yes.

Now was any comment made to you by any representative of the

Government that if you would testify in this case you would

receive back compensation aggregating approximately between

$6,000,00 and $8,000.00? Did you receive such a representa-

tion from some representative of the Government? A. I was
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told that if I would apply for my compensation, if it was
possible, if it was legal, I would receive it,

And you were assured of the assistance of the person who told
you that, weren't you, Mr. Boltonf A. He told me that

he would take it up with the Veterans Bu£éau.

Let me ask you this - you are still suffering from a severe
disability, are you not? A. Yes.

I beiieve you have - would you care to state thé disease you
are suffering from, Mr. Bolton?!  A. I don't mind.

It is tuberaulosis, isn't it? A, Yes;

Q And you do not expect to live mére than a very short time -

&

O O O ®

am I right about that?

A. I don't know. I hope to, for some time.

You have a wife and two children, have you not? A. I have,yes.
Were you told in connection with your testimony in this case
that it wigyguty to consider your wife and your two children
in conneétion with this matter of your testimony?

A. No, I was not. |

You were never told that? A. No.

Are you considering them? A. Am I considering them?

Yes. A. Naturally I would consider my wife and children.

Do you hope by your testimony here to aid your wife and your

‘children? A. I hope fhé‘Govefnment will be a little less

severe with a man who tells the truth, yes.

‘And you also =~ will you answer my question - do you hope to

aid your wife and your children as a result of your testimony
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here? A. I don't see how I can.
You don't see how you can? A. No,

Q@ You have no hope that your testimony will reéult in the
Government®s assisting youlby having restéred&o you some
$6,000.00 or $8,000.00 in back compensatioh?

A. No, T have no hope of that.

Q@ You entertain no such hope? A. None whatever.

Q You had entertained such a hope until some time ago, hadn't
you? A. I thought it was possible my claim might be
allowed if it was legal to do so. o

Q¢ And you had hoped as the result of your testimony in these
two cases, that your claim would be allowed — is that correct?
A, Not as the result of my testimony, no.

Q@ Did the matter of that compensation have anything to do with
your interest in seeing that certain persons were convicted in
this case?  A. No, it did not.

Q It did not. That interest that you have is just simply a
desire that right be done -~ is that right?

A. That is the greater part of it, yes.
MR, HEISEY: What was that answer?
MR. RENSGH} "That is thé greatef part of it," he
said. o T
Q How old are your two children, Mr. Bolton? :A. 13 and 15.

Q@ I believe you stated that as a result of your testimony here,

" that you hope the court will be more lenient to you than if

T

ey
o y B
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you had not given your testimony - is that correct?
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A. I hope if I tell the truth I will not be dealt with as
severely as a man who causes all the expense and trouble of a
trial.

Your idea is that a man when he is charged with a crime should
not put the Governmentvté that e#pehse - is that right?

A. If he is guilty I dn't think he should, no.

Well, do you undertake to determine that question for every
individual that you know that is arrested? Do you constitute
yourself a judge and jury to do that? A. Yo, I do not.

Are you here now in other words, to testify what the fact is,
or are you here to testify someone into prison thaf‘you believe
13'guilty of something? = A. I am here to testify against
men who I know are guilty, and to tell what I know about them.
I just want to ask you this; is this policy that you now

pronounce with reference to testifying against persons that

you say you know are guilty of committing a crime, is that a

policy that you have adopted since your arrest in this case,
or has that always been your pﬁlicy?

A, At heart it has always been.

It has always been your poiicy? A. It has been my feeling,
yes. - | | o |

Had youAé§ér testifiediiﬁ‘court béfore ydu tesfified on May
6th? A. No, I had not. R

In other words, you have never hed cognizance of any other

situation wherein some crime was committed, that you know of -~

is that right? A. Yes, I have.
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You have had cognizance of other crimes, have you not?

A. Yes, I have. g e _

But you did not follow yduf poiicy‘of goiné'ih and testifying
against the persons that committed thdée‘crimes -~ is that
Fight? A. It would not be healthy, mo.

No. By the way, lMr. Bolton, are you comionly known or is your
nickname Machine Gun Bolton?‘ A. Not until Mr. DeCourcey
gave it to me, no.. | |

You had never been known as Machine Gun Bolton until that
time - is fhat right? A. Not by anyone but Mr. DeCourcey.
Did you know Mr. Goetg, the man that you associated with in

this case, by the nickname of shotgun Goetz? A. No, I did m ¢,

You never heard that? A. I never didg.

CROSS-EXAMINATION
(Continued)

By Mr. Hof fmanh:

Mr. Bolton, haw long have you known Elmer Farmer?

A. T became intimately acquainted with him about three or
four years ago 1 guess.

And how long have you known —~ I show you Government's Exhibit
46 - that is the Elmer Farmer that you refer to?

A. Yes. | . o

Did.ioﬁ know Edna Murréy? A.JNO;‘I dié>£of.

Do you know her now? A. No, I do not.
You know who she is don't yOu? A. Yes.
You know her by sight?} A. No, I do not know her by sight.
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You recall that she sat in this court room as a defendant at
the last trial during'your testimony, do you not?

A. That was the first time I had ever ‘seen her, and I paid
very little attention to the defendants. X.

I say, you know her by sight now, don't yeufv A. No, I
would not knew her by sight now I den't believe. ’
Have you seen her since that time? A. io.

Have you seen a picture of her? A. ﬁo.

At no time? A. I have seen pictuies of her, yes.

Did you identify - A. Not since that time.

Did you identify her picture? A. No. |
Did you ever see her with Volney Davis? A. No, I did not.

You were not of course in the court room last week during

‘her testimony? A. No, I was not.

Has the Government related to you her testimony?

A. I saw it in the newspapers.,

Did you read it? A. Yes.

You did read it? A. Yes, I read it.

Do I understand that the first time you ever handled a £1,000
bill was approximately September 17, 1934 at 95th and Western
Avenue, Chicago? w' A, No, the first time was in Aurora.
Didn't you teetify here a little while ago that one of the
reasons that you paid particular attnntion to the two $1,000
bills that you claim you received from Freddie Barker at 95th

‘and Western Avenue, Chicago, was because it was the first time

you had had possession of one? A. I believe I said it
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was one of the first times - one of the first ones I had had.
And did you also say that it was because of that fact and be-
cause of the fact that you knew or claimed to know by virtue
of something that you claim Freddie Barker told to you or that
Doc Barker told to you~aboutv0uba;vthét you hbtéd the Ninth
Federal Reserve District emblem on the bill?

A. I did not notice the Ninth District.

I mean the Atlanta, the Sixth?  A. Yes.

Now how much money did you receive, if you received any at any
house in Aurora? A. $3,000.00.

$3,000.007 A. Yes.

You claim now, in answer to Mr. Rehsch'a question as I under-
stood, that you told those men that you wanted that money as
your shnrp,or‘as Irene's share - by the way, Irene is Mre.
Ziegler is she? A, Yes.. o

Now what was it you told those men? - - A. I told Volney
Davie in Hammond that I wanted to get some money for Irene,
and when I went up to the house they gave me $3000.00.

Inwhat form, what denominations? A. Twenty $100.00 bills,
and one $1,000.00 bill.

So you did on that occasion receive one $1,000.00 bill at
least? ) A, Yeé.‘ L | | |

Now wili }ou tell ug ﬁhat deeralvReservevDiétrict that bill
was on? A. On the Federal Reserve District of Chicago.

- And how did you happen to note that? A. Because that was
the first one I had ever had,
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Well, how did you happen to note the Federal Reserve District
that iesued that note? A. Because I looked at it.

Fa what reason? A. For the reason that any man would
look at it if he were handed a $1 000.00 bill for the first
time. '

Was it solely because you handled a $1,000.00 bill for the
fifst time that you noticed the Federal Reserve District
noted on that bill? A. Yes, I looked at it particularly.
You do not claim, do you, that at that time you had ever heard
anytning about Cuba? A. Not at that time, no.

Or had you? A. No, I had not.

So it was only because it was the first time you ever handled
a $1,000.00 bill? A. Yes.

As a matter of fact you have been a gambler all your life,
haven't you, most‘of your life?

A. A good pert of the time, yes.

And you have engaged in many large sized gambling transactiong
haven't you? A. Yo, not large.

You have had numerous slot machines with Elmer Farmer?

A. Yes.

You had many #1,000.00 bills, didn't you?

A. You don't get 41 ooo 00 bille in slot mechines.

I don! t suppose you get any currency 1n slot machines. Have

you had any %, 000 bills as the result of any gambling

- transactions? A. No.

Do you know the address of the house in Aurora that you claim
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you went to? A. No, I do not.

As a matter of fact it was 415 Fox Street, was it not?

A. I don't know the address of the housé ét all. o

You mean to say you have never been back to that house?

A. Never been back there,(no. »

Haven't the agents taken you there? A. Nb.

Haven't the agents had you identify that house? A. No.

It was the testimony of Edna Murray, as perhaps you became ac-
quainted with it from reading in the newspapers, that she and
Volney Davis under the name of Hanson and wife were living at
415 Fox Street in Aurora in April 19347 A. Yes.

And that you came to that house with Elmer Farmer. Did you

read that in the paper? A. Yes, I did.
Was that true? A. No, it is not true.
That is not true? A, That is not true.

So Edna Murray waé mistaken about that?

A. Edna Murray does not know me.

And when she picked Government's Exhibit 45 out of this group
of pictures, did she selz=ct your picture or not?

A. I don't know. “

Well, is that your picture? ‘ 'A.'Théfdis my picture, yes.
And that is what you looked like at the t*me of your arrest,
isn't 1t? A, I don't believe so. '

“Well, it was taken when you were arrested? A. Yes, but I

know I didn't look like that before my arrest.

Did the photographer flatter you? A. I am afraid he did not.
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He did not do you justice — is that true? A. I don't think so.

Q Well, you would have no trouble in identifying this as a pic-
ture of youraelf, whefher it is a good or a poof iikénesa,,‘
would you? A. I do nbt usually go around in this kind 6f
clothes. ‘ o : , | |

Q But you did have this kind of clothes oh at that time?
A. Yes. ,} |

Q And bearing that in mind, you would have no trouble in picking
that out as a picture of yourself, would you? A. No, but I
know myself a little better than Edna Murray I am sure.

Q Well, she picked that out as your picture. Wouldn't you
pick it out as your picture? A. Yes, I would. |

Q2 So when she picked that out as your picture, she had no way
of kﬁowing who you were, and you claim she never knew you?
A, To my knswledge she had never seen me.

Q Never seen you, and yoﬁ say shé was mistaken when she claims
€¢hat you came to her house, that is, that you came to Volney
Davis! house at 415 Fox Streest sometime in April 12347

A. She was mistaken, yes.

Q I take it you also read in the same newspaper, referring to
her testimony during this trial last week, her statement to-
the effect that you came there carrying a suitcase?

A, I remember that, 'Vyea..' ) o

Q - And that this suitcase contained money. Do you remember

reading that in the paper? A. I remember reading that, yes.

Q Was she mistaken about that? A. She was mistaken, yes.




RTLLI R -

. P IR R L S AN i A TR IR e S
s L e A L T L B (e A A e e S T T e e i ek

80

Q You did not carry a suitcase? A. I did not, no.
What? A. I was not there at her house.

Q Did you carry a suitcase? Yqu were insome house in Aurora.
A I was in a house in Aurora, yés,'ﬁut not her house,

Q You told us youAdid not know what hdusé it was? _

A. I do not know what house it was, but I know it was Bill
Weaver'!s house,

Q Well, how do you know Edna Murray was not there dnd you did
not see her? A. I don't know that she was not there,

Q Well, you Just toldvme she wasntt there, didnft you?

A. She was not to my knowledge. -

Q Do you remember making a statement in the last trial about a
girl being in the house?

A. Yes, I heard a girl in the house.,

Q But when you went to the house in Aurora, during the month of
April, 1234, ybu received as you claim $3,000.00, twenty
#100.00 bills and one $1,000.00 bill, there was a girl
present in that house?

A. There was a woman present in the house, yes.

MR. HEISEY: May I interrupt a mouent? I have Bdna
Murray's teétimony here, and I would like to correct Hr.
Hoffmann when he says that Edna Murray said that Mr. Bolton
came there with a grip; » o

MR. HOPFMANN: I don't suppose this is the time to

“correct me. The withess said he read about that.

THE COURT: Suppose he did. I don't suppose these
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newspaper reporters are always infallible.

MR. HEISEY: 1 have her testimony here word for word.

MR. HOFFMAKRN: Well, 8o do I, Mr.Heisey.

THE COURT:'-What do you want térsay, ﬁr. Heisey?

MR. HEISEY: Edna Murray testified that this money was
in a Gladstone bag that Doc Barker and Davis broﬁght there.
She did not say that Bolton brought it, and the record will
80 show. . _ , |

MR. HOFFMANK: Maybe sd; but this is what my notes
show, |

THE COURT: Well, your notes are no better than the
newspaper notes. |

MR. HOFFMANN: My original notes.

THE COURT: Well, if there is any particular dispute
about it, we will have to resort to the record.

MRL HOFFMANN: Well, there is no dispute so far as I
am concerned. If the Court will permit me to continue -

THE COURT: No. 1In view of the fact that there is a
dispute between counsel as to what the testimony is, there is
no way qf clarifying it uﬁless you want to refer back to the
record. If yoﬁ consider if important enough, the court
reporter I assﬁme is gvailab}gff_" -

MR. HOFFMANN: Well, that can be looked up tonight,

-and I will continue with something else meanwhile.

THE COURT: All right.

(Bunch of pictures handed to witness.)

kS
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Will you pick out the people that you claim you know?

A. This is Doc Barker.

That ie Government's Exhibit 35. Govérnmentfs Exhibjt 48 is
who? A. Mrs. Barker. I ddh't know this peison;v |

You don't know Myrtle Eaton, Government's Exhibit 387

A. No. I never saw Myrtle Eaton in my life.

8o you did not see Myrtle Eaton &t any house you claim you were
in at Aurora, Illinois, did you? A. T did not, no.

This Government's Exhibit 50, purporting to be a picture of

Edna HMurray, you claim you can't identify? A.No, I can't.

You do not recognize her as thejwoman who sat'in this court
room as a defendant? A.No. |

Can you tell by looking at it now? A. I paid no =attention
to the defendants in the other frial. |

You paid no attention to the defendants in the other trial?
A. No, I diéd not.

But you did tell Mr. Rensch you were vitally interested in
convicting some of them? A, I was coucentrating my atten-
tion on the United States Attorney.

In the other trial? A, Yes,

Who ie this, by the‘way? ' A. Willie Harrison.

When did you last see Mr. Harrison?

A. Sometime in January, 1935,

Where was that? A, On Surf 8treet, in Chicago.

Was that the time of your arrest? A. Shortly before,

yes., I don't know this person.

RO
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You don't know Paula Harmon? A, No. Tnis is Fred Goetz,
and I know George Ziegler, Harold Alderton, Elmer Fermer,
Volney Davis, Delores Delaney. ;> . . -

Do you know Delores Delaney? . .A; I'mét her, yes. Thie is
Fred Barker, Alvin or Ray Karpis, Harry Campbell. I don't

know this person.

You don't know Winona Burdette? A. No. I know this one.
That is your own picture? A. Yes.

You recognize that? A, Yes, and this is Ma Barker.

Ma Barker? A. Yés. -

I underetood, in answer to a question by Mr. Remsch, that you
at no time until after the ransom was paid, expectedror an-
ticipated to receive any reward or portion of the ransom?

A. I did not, no.

In other words; you did not enter into this kidnapping con-
spiracy with the expectation of being paid?

A. I dicé not know that I was going to enter into it.

Well, you knew it when you went, if you did go, to Alderton's
house in Bensenville? A. Yes, I knew it then.

Did you expect to be paid then? = A. No, I did not.

Did you know that.you_were bééoming'inﬁolved in a cohspiracy
by going there? -  A. Yes, I knew that I was. ,
And knowing that; you went thére as ydu claim without any
_expectation of pay or reward?. A. I could not refuse to go.
Well now, you say that when you came to Chicago the first time

in January, I believe, 1934, you were advised by Ziegler or
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Goetz as you knew him, upon your arrival there, of an alleged
kidnapping plan? A. I was, yes. |
And you were invited to participate? . A.I was.
And had you engaged, prior to that time, in any oriminal
enterprises with Goetg? ,

MR. SULLIVAN: Objected to ap not being a propef
guestion on croés—examination.

THE COURT: Objection sustained.

MR. O'SULLIVAN: He answered it "no."

THE WITNESS: 1 did not answer. _

MR. SULLIVAN: The witnese indicates that he did not
answer. | |
Were you surprised when he put that to you? A. No, I was ot
because I knew hé wag engaged in that kind of business,
And he was yofir close friend? A. Yes.
And had been for many years?
A. Yes, I knew him off and‘dn for some timé.
And you were his closest associate,.were you not?
A, { was, yes. _
Did you at that time express to him or'tell him that you in-
tended, rather thaﬁ participate in the enterprise, returning
to Phoenix, Arigzonal! - AT did, yes.: |
Why didn't you retﬁrq,that night? _7 A. ﬁe $01d me that he
would rather I would sfay there until it was all over.
‘Why didn't you return that night to Phoenix? A. I didn't
think it would be healthy,
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You didn't think it would be healthy? A, No.

Well, you were out in Phoenix for your health, as I understané?
A. Yes. L e

Isn't that tfue? A. Yéé; that ié”trug.‘

By the way; how many times did you go to a house in Aurora?

A. Once. B |

Just once? A. Yes.

And do I understand that you went there with Volney Davis?

A. Yes. ‘ | '

Or did you meet him ﬁt the house? A, I went there with him,
You were not alone then I take it? A. Yes.

Did you drive? A, I went with Volney Davis.

And did you drimge? A. No. Volney Davis drove.

Oh, you rode with him? A, Yes.

And that was the only time you were in any house in Aurora?

A. Yes. |

What is your righf name? A. Byron Bolton.

Monte Carter is an alias then?  A. Yes.
Mr. Bolton, you say you were in Miami? A, Yes.
Did you visit Karpis in Miami? A. No, I did not. I didn't

know that Karpis was in Miami.lmA |
Were you in Miami in November 1934? A.No.
In December? A. I was there';n Qecembé};_yes.

Around Christmas time? A. I arrived on Christmas day.

‘OnChristmas Day? A, Yes.

And isn't it a fact that on Christmas day you called on Karpis

DR S e
o, Ryl
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at his home? A. I d4id not, no.

1 MR. HOFFMANN: That is all.

CROSS-EXAMINATION -
 (Continued)

By Mr. Renéch:

Q There is one matter I overlooked. Have‘you any trade or
occupation? A, Yeé; I did have. I am a golf professional.

Q A professional golfer; How long since you have worked at that
profession? A. I have given quite a few golf instruc-
tions in'the last few years.

Q You are also a professional gambler, are you not?
A. I was, yes, ‘ |

Q@ You were a professional gambler? A, Yes,

Q And isn't it a fact that the only work you have done outside
of your occupations with Mr. Goetz,during the past ten years
or s0, are gambling and following in your capaéity as a
professional golfer? A.No. I weas in tﬁe garage business
for some time in Springfield, Illinois.

When was that? A. I started in 1935, ané¢ sold out I be-

L

lieve in the latter part of 1€37.

Q Vas Goetz interested with you in that business?
A. No, I didnt't even know‘him.b

Q Was he interested in it? A. I didn't know him-ét that time.
I later went to work at a gamge in Chicago on West 33nd
-Street. |

Q Now long did you work theré? A, I worked there for six or
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seven months I guese until the place was sold,

I take it this nickname Monte you acquired in connection with

gambling? That ie a gambling ferm, iénft it, threé—card
Monte? A. Nb, it is not. i | ;
You have never heard‘of three-card Monte?

A. Yes, I have heard of it.

That wasn't the beginning of the nickname?

A. No, it is not. | ‘

Do you know the beginniné of that name Monte? | A, Yo.
Did it have anything to do with Monte Carlo? A. No,

It was just simply a nickname you picked up - is that right?

A, Yes.
MR. RENSCH: That is all.
MR. JENNINGS: Just one or two questions.

CROSS-EXAMINATION
(Continued)

By NMr. Jennings:

Mr. Bolton,'you testified about a conversation between Doc
Barker and Willie Harrison I believe in Chicago. That is
right, isn't it? _ A, Yes,

And when waé that conversation?

A. That was éometime'in November.

Well, is that as definite as you can make 1t?

Ao I can't recall the exact date of that conversation.

Was it the first part or the last part of November?

A, I believe it was around the first part of November.
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You were asked though, were you not, to tell what occurred

-Harrison? A. I did not think that would have a great

That is as definite as you can make it - around the first part
of November? A. Yes, I can't make it any more definite.
Now you testified on May 6, 1935, at thé‘otﬁhér trial, about
$his meeting didn't you, of Doc Barker and Willie Harrison on
Surf Street and about you being théfe? A, Yes.

Did you in the other trial say anything about Doc Barker
telling Willie Harrison that Cash ianted to see him?

A. No, I did not. 1 was notasked.”

Did you say anything in the other triai'éﬁbut one of them
giving the other a telephone number? A. No, I 4did not.
Well, did you forget that? A. I had told it to the federal
agents, I was not asked the question.

Then the reason for not telling it is that you were not asked

the question? A. That is right.

there, in the other trial? A. I was asked quite a lot of
questions, and I answered all of them to the best of my ability.
Now will you answer that? Were you not asked at the other
trial to tell what occurred there at this place on Surf Street?
A. Yes, I was asked to tell what occurred as near as I could
recall it. B ‘

And when you were asked that, didn't you undergtand that you

were to tell about this conversation between Doc and Willie

deal of bearing in Doc Barker's trial.

I am not asking you for your judgment as to the bearing
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of your testimony. I am asking if you did not understand
that by being asked what occurred there, you were expecting
to tell about this conversation?

A, I 4id tell as near as I could recall.

Then is the reason that you did not tell it, that you forgot
1t? Was that the reason? A. I did tell the Federal
agents about it.

Will you please answer it. vDid you iprget it? Is that the
reason you did not tell it in the other trial? A. The question
was nbt asked me. I could not tgll it without being asked.
You were asked to tell what occurred there, were you not?

A. I think I was, |

And that occurred there, didn't it?

A, Yes, that occurred there.

Thenlwhy didn't you tell it? A, Because I probably seaid,
"Y=g® in énswer to the question that was asked me,bby the
prosecutor,

Were you and Harrison together all the time in Florida?

A. No.

What part of the time were you together?

A. I was with my wife ajd family at the beach every day, and
Harrison, I don't know where he was.

Well, did you see much of him? -

A. He stayed'dt ghe same hotei.h

Q You saw him at night? A. Yes, I sav him at night.

When he came in? A. Yes.
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Q Did you return to Chicago with Harrison? A. Yes.
Q What hotel did you stop at in Miami?

E AR TR e T T LS

&l A. I can't recall the name of it now. |
How long ago was that? A. That was at Christmas, 1934.

And you can't remember the name of‘thaxhotel from Christmas

1934 to this time? A.Nb, I can'tbrecail it now.

X How long did you stay there? A. I stayed there from - I
registered there Christmas Day and stayed until the first of
January, I believe, the first br second{

Q Well, was it the E1 Comodore? A, No; it was nos.

MR.JENNINGS: That is all.

CROSS-EXAMINATION
(Continued)

By Mr. Boffmann:
Q You say you were arrested on January 8th? A. Yes.
Q Did you not at the last trial testify that you returned to

Chicago from Florida on the 5th of January? A. Yes, I Jeft

about that time. I left Florida on the 2nd or 3rd.

i
.
!

]
A
]

A

And you also tdstified that Harrison returned with you from

il
O

-y

Florida to Chicago? A. Yes,

2] And you saw him in Chicago after your return? A, Yes.

Q And did you live with him at that time? #. No, he was living
in one apartment and 1 was liviﬁg in the other.

Yawere living where then? N

A. I was living with Russell Yibson.

Q Slikm Gibson you mean? A. Yes.

@
O
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That is the man who was killed? A. Yes.

And when was he killed? A. January 8th.

The day of your arrest? A, Yes, - o

And were you in'the same apartmént with him that day?

A. I was, yes.’ . | |

Where-was Willie Harrison's apartment with respect to yours?
A. On Jefferson Street, about ten blocks away I guess it was.
Did you see Willie Harrison on January 8th? A. No.

When had you tast seen him? | | '

A. Three or four days before that. _

Well you returned on January 4th or 5th. Did you see him at
any time after yowreturn to Chicago? A, Yes.

Where? A, On Surf Street, ardund Pine Grove Avenue.
What place on Surf Street?

A, On Pine Grove Avenue I said.

Oh you said on Surf Street and Pine Grove Avenue?

A, 1 saﬁ-him on Pine Grove Avenue. - q

Did you see him on Surf Street? A. No, i did not.

Where did you see him on Pine Grove Avenue?

A. At Slim Gibson's apartmént. His wife was living there.
Whose wife was living there? = A. Willie Hairison's.

And this was when - fix the date if you can. A. I can't.
Was it the day you were arrested? |

A. No, it was not the day 1 was arrested.

" The day before?

A, It was probably three or four days Bbefore,
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Q@ Well you say you returned on January 4th or 5th?
A» Well, it would be between the 4th and 8th that I saw him

then.
2 1Q That is as close as you can put it?  A. Yes.
- Q And you only saw him that one time? A. Yes,

Have you heard from him since? _
A. No, I have not. _Ihave been in jail ever sin&e.:

Q@ Did &ou see Willie Harrison or William Harrison every day or
every night while you were in Miami? A. Yes.

Q Every day? A. I saw him every night;

Q Every night, at the hotel?

A. Yes, I had dinner with him almost every night.

Q What? A. T had dinner with him almost every night;

Q And after dinner did you remain kn his company or he in your
company? A. No, I remained inmy wife's company, 1 l
don't know where he went. |

Q But you did see him every day or élmost‘efery day at dinner
time? A, Yeé. |

Q And you went to Chicago with him by car? A. Yes.

MR. HOFFMANN: That is all,
MR. SULLIVAN: That is all.
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x - . './ Ci‘by. mssoud. d&tOd 3-6.37. P . .'f -‘ .J‘kl T i :: ,v. ‘
Lo " ; . .. . . -:;/:vé_:{- : < -.; “
. - . ‘ ST =
T SV DETAILS: - ) At sprMiOId’ ﬂilmﬂo o R -‘"_._,‘. 5,)

Agent located Mrs, Eva Booper at a moming house located
at 836 South National Boulevard, across the street from the campus of
the State Teachers College. She inmediately demanded that Agent inform
her as to how her address was obtaineds She was very hostile, stating -
that Bureau Agents and other peace officers have insulted her in the

- past and have caused her such anxiety that she has had nervous breake
~ downs; that Bureau Agents investigated her at St, Joseph, Misasouri, by
going to her nelghbors and asking questions; that as & result the
neighbors became suspicious of her; further, that at Lawrence, Kansas, -
the head of the Kansas State Highway Patrol made the statement that
~ she was running a houu of 111 repute. vhereas she was ohaporonlng [
somrity houu. R S : . ~

»
2

' ‘ l(rs. Boopor sta.ted tha.t she did not bcuevo that sho R
would give any information if she had same, but 4id state that she has
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not seon Milton Lett and does not know that he has a bad reputation or
that he 1s a oriminal, She further advised that, therefore, she would
not give any information which would lead to the arrest of Milton Lett,
not believing that he was a viclous characters She remarked that the -
Bureau will eventually locate Milton Lett, but, having a prejudioce
towards Agents because of thelr treahnent, she would not ooopemto in
locating him, . : .

Agecnt attemptod to ascertain from Mrs, Booper the

: eiroumstanoos and the manner in which Bureau Agents have mistreated her,
but she would give no definite information concerning the Agents or the

marmer in which she was mistreated, She stated that she did not know
the names of the Agents who have previously interrogated her,

S ‘ .- DY . -,
- . , . 1 .
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" PHONE, BREKID. TURK\BRENNAN HELD CAMDEN COUNTY JAIL UNDER OHD
REMOVAL TO LEXINGTON KENTUCKY. WILL PROCEED FROM NEW YORK VIA NEWARK —

TOMORROW SEVEN THIRTY AM TO CAMDEN NEW JERSEY AND INTERVIEW

BRENNAN AS TO POSSIBLE KNOWLEDGE BENSON w.\GR,OVE.S" »:- '
~ END |
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. Bitiiston of Jnbestigedi
M. 8. Bepurtment of Justics O
404 NEW YORK BUILDING

SAINT PAUL, MINNESOTA
APRIL 10, 1937

7=30

Director
Federal Bureau of Investigation
Washington, D. C.

O BREKID

e ein e

Dear Sir:

Reference is being made to the telephone
call made by Xr. Kenneth McIntire of the Bureau to the
St. Paul Office on this date relative to the identity of
the Agent who produced in evidenge during the second Bremer
trial the card addressed to Mrso{Ryan, signed "lrd Adams",
which was delivered to Room 1004 and 1005 of the E1 Commodore
Hotel, Miami, Florida.

A review of the narrative transcript
prepared by the United States” Attorney's Office, St. Paul,
for the appeal in the case of United States versus Cassius
flicDonald, et al, reflects the testimony of Special Agent in

harge R. D. Brown of the Denver Office. This testimony,
in brief, states that he visited Lake Weir near Oklawawsa,
Florida, on January 15, 1935, and there obtained this card,
known as Govermment Exhibit 109. This card, according to
the transcript, was found by Special Agent in Charge Brown
shortly after noon on January 15, 1935, in a top drawer of
a dresser in one of the rooms in the house where Kate and
Fred®Barker were found dead. Along with Exhibit 109 were
also found Exhibits 110 to 115, inclusive. These exhibits
relate to statements concerning rent, marked paid on rooms
in the El1 Cormodore Hotel, among which are Rooms 1004 and
1005. -

It should be noted that the transcript is
evidently in error in showing that Exhibit 109 was found omn
January 15, 1935, since the raid was not held until the

morning of January %;iK;;:;;n) “:1:1523765::“1:;§f§[$§i ! :

& Very truly yours, ' r L OTieATIGN

INDEXED. l
g) =y APR 112 1937 i

. : £ o
E. P. GUIIEGE, <
Special AgentIn Charge

EHW: rwm
Cc Cincinnati S ¢ < )



1130 Enjuirer Building,
Cinciunsti, uhio.

o, dngicc ) April 13, 1w37
: 'Speeial f.gént_ in Chargc",‘ -
Fittsburgh, P, -~ -~ AR

‘Desr SiFr - .. o aooaaaxm;

Whilo 1n Steubenville, Ghio, on other officiul business,
Spociel Lgont J. A. Cimpormen wes edvieed by Levid Lyle of the

Steubenville I'olice Dapartaent thet Sheriff K.Bctes hed recently
obteined inforaetion to the effect thut Bensonjiroves steyed ov:raight
‘et & hotel in pL;lonvale, sbio, arouad the middle of Junuary, 1337.

: . Sheriff Robert Bates, Court House, Stsubenville, Chio,
wes subsequently contucted by igent Cimperaan end he edvissa thes -
oa Jenusry 11, 1937, tha s:fe in the Clenn uwobins 5tore, [illonvele,
vhio, was lown and burglerized. le steted thot on the following
dey, Jenuvery 12, 1837, wiiile thers investigeting tbe ccse, he showed
8 photogreph of Benson Groves slong with other "sufe-crac<ers” $o
@& lady oper-ting the local hotel sand thet this lsdy identified the

_photogreph of Beason Orovcs es heving steyed at thoir hotel oa the
‘aight previous to the burzlery. iie also satstes thet other individuale
oontacted by him, whose na-es he wis unsble to recell, npsrtislly
1deatiﬁod the photogruphs of Can} 3treke, atuubenville PD §l61 end -

RelphYStraks, Steubeuville FD /764, as being in thet viocinity around
thet timo and he was of the opinion thet thess two fadividuals were

assuciasting with Benson Groves at the present tiﬁgﬂ thiut they were

o a11 aome-horo in thet vicinity,
B " RECORDED & INDEXED NI 33 Y

and wes edvised by ¥r, G. C. ®hite, who formerlylow

there, thet sume has bean olosed for the past tw monthe sn PRt:¢ 71:‘“
Olette Mayse, who formerly opersted the hotel fof lLim, ls naa run xf%"

& Beauty 3hop loc:ted fn the Wnseling Benk snd Thust BN VLA THLeLOFSWSTICE

Agont Ci sparman also mede inquiries ln thigizf%ﬂv Q&g&fEQﬂHTlON

§.Ve. Ko elso stetes thrt he had nothing to do tm-mmx;
the hotel mor was ha soquainted with the guests ;ho stayed th’é)l end $ILE

therefore wes unedle to meke an identiffcetfon. '___ s



vees

. Agent 01mperman also contacted rr. A T Powell. Iho'
tormerly resided at the hotel, but Le was uicble to ideatify the
photosreph of Benson Grovses at hoving besa & zucst st the hotel.
: He .nz 8lc0 shown the photogrsphs of the Streke brothers & 4 he
" odvises thet he knows doth these men persvnelly and is poeitive that
they were not in Dilloavele, Chio, et the time of the burzlery,
Or he would have ssen and cocognlzed them, eu the towa only hao
jono main atreat. c

Jao >

. - ’A- “ . co. —_— - - c, ‘~—, .
R . B . o . L . :

o, It is reapectfully requested thet your office contact

Mra: Oletta Meyse, who operutes & Baauty Shop in the Wheeling Bank

and Trust Co., nheelinz, ¥.Ve., and exhidbit to hor the photogrsph

~ of Benson Croves, in en eoffort to heve him fdentified es being tue
perty whom she previously fdentified &s heving stayed ct their ‘
hotel eroucd Jenuery 10, 1937, The remeining portions of the hotel e

- register were elso obtainod by igeat Cimpermcn end &ere belns tronse-
nittad hercwith to your office for the purpose of shouwlng scme to
Ars. Mayse to assist her in ascerteining the name Gruves &llegedly
rezi stered under in the evant shs m:kes en identificestion. Thotogrephs
of the Otruke brothers ere olso belng submitted herevith with the
reguest thet sucme be rsturned efter they hive served their purpose.

foe e emmme e e e e e e ’
e . : : Very truly yourl, :
“ . o ‘
. e Cole T Eem e - f .
v . h ’ ' \ ;' ’;. "i ?’ A ’
e * oA SN . .. Y - Y .
L 5 N N N H. D. ﬂanqxs, : . ;
e . ‘?3/‘ - LN ST apeotal Agent in Chargo 1
. o L . L »: . !
¢e Buresu V. e R
Clevelend - . . v & o oSTme 0 T e DT T e T
Yoo T RS Shoom oo .- , S .
Chtoego’ '~ . .o A0 R S .
. B - : - PP
A . Lol .
gt f_,‘. ,‘:, e
. ’ N '::.."- 'f‘f."."?',’ﬂ Yy o Y '
, 3 : "3 8 ) ;
t “ ».;f: : / Y ’,:'!“" ' "}* \\— )/ i
T ; - 4 _,‘; . : | - £ ..‘. - | y
. R T I AL VI |
PP f T sl e weiavd TR IRL N LG b A A b s B s K s - ke T e .- ..
3

’go.



b angior cau gy |

e

' - ! N . @' . L . . e . .
, o g ' - | G,
K ’ . - " ] . R ) ﬁ . T
" "‘_,_" ) 7 A B &£ :\ - ’ o . " ’ - » Mr. Ta ol -

Ya. Clooy -
Mr. Colmy . .
Mr. Do o

Mr. Cran ..
Rir. Foamooo o
Mo, Con'™ .

£
/

T oo 1ated

Pa. Tt

ATe. SO

FBI NEW YORK CITY  4-13-37 _ 10-25 PM JGW

DIRECTOR i o
PHONE. ~BREKID. INTERVIEWED JOHN TURKVBRENNAN, CAMDEN, NJ TODAY WHERE
HELD ON INDICTMENT COVINGTON, KENTUCKY CHARGE BANK ROBBERY WHERE POST
OFFICE FUNDS TAKEN, FOR REMOVAL TO LEXINGTON KENTUCKY, ON APRIL

B THIRTEtNTH. WHILE HELD OQVTHiS CHARGE BRENNAN ESCAPED CCVINGTON JAIL
MINETEEN TWENTY. 'HE HAS LIVED PAST NINE YEARS ASiJOHNjﬁbRPHY NEAR

EGG HARBOR WITH WOMAN HE MARRIED. HE OUNS HIS HOME THERE AND WORKED

WPA PROJECTS PAST TWO YEARS. HE WAS APPREHENDED APRIL SEVENTH BY STATE
POLICE AND P 0O INSPECTORS WHO WITH SHERIFF HAVE SINCE ENDEAVORED TO -

GET INFORMATION FROM HIM AS TO BENSON GROVES UITHOUT SUCCESS. BRENNAN
CLAIMS NOT TO KNOW BUT HAVE CONFIDENTIALLY ARRANGED WITH HIM TO ENDEAVOF
TO OBTAIN INFORMATION FOR ME THROUGH HIS BROTHER PHIL BRENNAN WHEN THE
BROTHER VISITS HIM AFTER ARRIVAL IN KENTUCKY AS 1 WILL COVER IN

LETTER. -

p R CONNELL_EY_ . ~ s o

o RECORDED'f‘* R
& - - 3|
. INDEXED. 7“ S /) Q 9'*3»3”,
¢ ";?rﬂgf RN FEDEFAif_n A“'u SREETENRTRY I
e .APR 14 l&a?
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1300 Biscayns Building
¥iami, Florida
April 13, 1937

el Special Agent in Charge RS AR
s 5t. Paul. )(Lnnesot;. . . T .
R Daar Strs et s ‘ = K

. ) i

At tho requen of the }iaml office the l'ederal Re-
som Bank of Jacksonville withheld from circulation certain
$1,000,00 bills issued by ths Federal Reserve Bank of Atlanta
which had evidentisry velue in oconnection with the Bremsr case.
In January, 1936, several of these bills were shipped to St.
Paul, Minnesota, and there presented to court by ons of the
paying tellers of the Jacksonvills Branch of tho Federal Rs-
serve, Since that tim the bdank hes continued to hold this
currency awaiting word from this office as to whether or not
it is of turther valuo to the cm.

v

It was the auggestion of Mr, T. A. Lanford, Cashier T
of the Jacksonville Branch, that in event ths Buresu did not
desire the bank to hold the currency any longer bs would order
it shipped to the Treasury Deperiment for redemption eo it would
sot got daek uto circuletion.

Pleasa advise pe immadiately if you know of any res-
aon vhy tho hank should hold this eurronoy any 1onger. ‘

o - rd
’ 'hry truly yours,
RIS:¢ . .. o~ o0 R. L. smvor-.
' o ' / e e o Special :.gent in Ohargo
e Ce: Buresau. . - N , ;
A s R . ¥r, connou.,’ fawm. :
; C i ctmlmtt.

m o551 /59,/»
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UNITED STATES UEPARTMENT O JICE
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To: COMMUNICATIONS SECTION. KEMsGJ  APRIL 14, 1337,

Transmit the following message to: S4C, CHICAGO, ILLINOIS.

%&E&LD.M PLLASE FURNJISH BURLAU THO COPILS BEST AVAILAELE STANDING
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afa , ; o
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KRM:RD

7-576-1p8%

April 14, 1937

7-576

' gpoctal Agent in Charge,
Reverk, New Jorseay. -
., L o ..

Ret OHCRGE TIKINFY)

K

BR. JOLLPB Po UGALH

- with elisses, Fugitive, I.0, 1222; 99. alj

 EDikRD GLOEGL

AKYER, Victim; Kidoepings

Custructica of Juatice; Harboring of Fug;it;rea;
Nutionul Firesrns Act.

Dear 5;:: '

jeforance 18 made to the letter from your office to the

"Buroau duted Noverder 8, 1935 in yhich you udviced that you were
in receipt of a letter from H“MIXAMGQI, Eotel Grant, Eewark,
New J oruy dated Hovemdber 5, 19335,

It §s desired thzt you forwsrd this letter to the Buresu
at the earliest practicuble moxent,

ce-lr. Connellq cmumm
ec-Cincinnatd

¥. 5. DEPARTUENT OF JugtieE

Very truly yours, o o

John Edgur Hoover,
Director, '

“—-—.-‘m
 ———— e

COMRUSICATIONS ST | - - RBOORDRp 7_;7_ “_,(373 b

MAILED & FEOTR LB v v (r g
mDEXED . \ Y o
APR1 4 1937 ‘, . APR T f337 P
‘oM. » i UoS ol MENT OF .
FEORRAL BUREXA G5 ASTOHTION ' -

B




FEDERAL BUREAU OF INVESTI. ... JN
UNITED STATES DEFARTMENT OF JUSTICE Je

April 15, 1927

.~ KE4TD
KaKoLS CITY
LETERSINE

To: COMMUNICATIONS SECTION
Transmit the following message to
cDONLLD bTILL IR LLJVLHP«OR’N.
ALVISE TODAY,

BBLKID AuCEhTAIﬂ lHuThAF CAS»IU“
- liﬁwﬂ!mm?ﬂmmﬁlrlnuﬂwrﬁo WXEKS.

REOCEDSD /
P 74 139357
INDEXED FEDERAL BURFAU OF lNVtSTlCATlON
...... ‘ B APR 15 1937F.¥.
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- APR131937

MIAMI ~ APRIL 13 QOEU 5-50 PM . RD

DIRECTO%) , .
COMMISSIONER MOTOR VEHICLES TALLAHASSEE FLORIDA

PHONE. BREKID.
&——

ADVISES ORIGINAL EXZ COMBINATION APPLICATION FOR DUPLICATE AND
TRANSFER OF TITLE CERTIFICATE APPLICHTION NUMBER FIVE THREE SIX

SEVEN ONE DATED NOVEMBER TWENTY NINETEEN THIRTY FOUR WAS SENT
TO JACKSONVILLE OFFICE APRIL TWENTY NINETEEN THIRTY FIVE AND K(ﬂ“ [
NEVER RETURNED. FILES HERE INDICATE RECEIVED ONLY PHOTOSTATIC

co
OF THIS DOCUMENT WHICH WAS FORWARDED BUREAU APRIL TWENTY THREE Aﬁﬁﬁggﬁatdapik~\

NINETEEN THIRTY FIVE. SEE LABORATORY REPORT NUMBERFOUR Q,E NAUGHT

NINE AND SEVEN DASH FIVE SEVEN SIX DASH FIVE SIX NINE FIVE DATED
MAY ONE NINETFEN THIRTY FIVE ALSO BUREAU LETTER MAY ELEVEN THIRTY
FIVE TRANSMITTING DOCUMENTS TO JACKSONVILLE OFFICE. THESE DOCUMENTS

FORWARDED MOTOR VEHICLE COMMISSION MAY FOURTEEN THIRTY FIVE WHO

ADVISED MAY FIFTEENTH THAT WE FAILED RETURN ORIGINAL COMBINATION : y
APPLICATION FOR DUPLICATE AND TRANSFER OF CERTIFICATE OF TITLE

FROM CHARLES M BRONSON TO DUKE RANDALL. NOTOR VEHICLE COMMISSION

ADVISES CERTIFIED COPY OF ORIGINAL APPLICATION FOR DUPLICATE AND

TRANSFER OF TITLE ON FILE THAT OFFICE. EFFORTS BEING MADE TO LOCATE
ORIGINAL. ORIGINAL CERTIFICATE OF TITLE, APPLICATION NUMBER NINE

FIVE NN%GHT Ixx SI& ONE FIVE A BEARING APPLICATON THREE SIX N NE

NAUéLT ONE FIVE AND SIGNATURE OF APPLICANT AS CHARLES M BRONSON

NOW I FILES MOTOR VEHICLE COMMISSION TALLAHASSEE fﬁ‘?~ Ca =

[1-57L SEE I
i

ot P N _._~ '="v

SHIVERS R
RS RECORDED

: FEQERAL BUPEAL OF Vi STIGATION
APR. 15 iB.ﬂL.M.‘

us, GEFARTMENT OF JUSTIGE

'..yﬂ. _______isg#. ﬁggﬁ’,__*_ﬁaﬁuhi
J\..M.A.Jn.-n..m -..a ...‘..° renis sl Lo b nd c¥ania e




DA PT TS o - - ' C}y Mr. Buughmsr (...
. gphtldl gzurmlt nf gjl‘he&il}?"*[l‘ln ﬁ\ Nr. Clegg ....c......
' - ‘ u s, Depurtment of Justice ;‘:‘ g"‘“-"
607 U, S, Court House, Mr Egan ... ...
Foley Square, Mr. Foxworth .......
New York, Ne Y, Mr. Glavin .....en....
Mr. Rarbo e -
BJC :lﬂ April 14', 1937 :'lr. ﬁsﬂai PR
7=120 Mr. Lester
, Mr. Nichols.
P?RSG\IAL AND CCNF)QE‘NTIAL :" i’:}:: /
Directory Mr. Tamm .
Federal Bureau of investigation, _ :L’*“T~-
Washingtony, De Ce i Gapdy..........
O e meanmm e
RE: BREKID Voo
Dear 8ir:
~

Reference is made to telephone conversation with
Mr. Chipmen. to the effect that “TURK"/ARZNNAN hed been arrested on
April 8th at Trentony, Ne Jo as per print furnished by the United States
Marshal, end is being held under $10,000, bail for removal, appare
ently by the Pcst Office Imspectors; that a Stop Notice appeared in
the Bureau against this party for the Post Office about three years
014 concerning apparently the theft of govermment property at
Covingtony Kentucky.

At the County Jail, Camden, N J., on April 13, 1937, I
talked with JGHN’BRENNAN alias "Turk® Brennan, he now being an 0ld man
and rather skeptical as to the purposes of any and ell individuasls who
approach hims I learned that this skepticism on his part was due to a
considerable extent by reason of the numerous and sundry efforts of
the Post Office Inspectors, the Sheriff and the New Jersey State Police,
since his arrest or April 7, 1937, to obtain informestion from him as
to the location of BENSON W, SROVESe Brennan insists that he has not
eeon Benson We Groves eince the time he was releacsed from the Atlanta
Penitentiary im 1917; that Groves had been received there shortly before
the expiration of his. Brennan's, sentence, Brennan also insists that
he did not associante in the past with Gerald Chspman and"Dutch™ Anderson,
nor was he associated with esny of theese persons together with his
brother, Phil Brennan, This is believed due to the fact that he is
trying to make himself appear as innocent as possible in connection
with his coming sentence in the Eastern District of Kentuckye

Brennan advises that he was first sentenced to the U, 8.
Penitentiary for the robbery of a post office in Toledo, Ohio,about
1915, receiving one year and one day and after a delay of about
eighteen months while on appeal, he finally completed this senience
at Atlenta, being released sometime in 1917, Thereafter, he was
srrested about 1920 end placed in the County JTL;‘Q*—GOV1n8'°n1~!btw——§§7;;_—1
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He was charged with bank robbery at Crittenden, Ky,, inasmich as

Post Office funds apparently were taken in such robbdery, Be was ine
dicted on this charge and while awaiting arraignment, together with
several other individuals, escaped from the jail in 1920 and has since
roemained a fugitive sought by the Post Office Inspectors., His brother,
Phil Brennan, he advises, is now living at East Liverpool, Ohio; that
he has avoided involving his family with his fugitive status; that
subsequent to his escape, he married his present wife in Ohio and that
about nine or ten years ago he came to New Jersey and has since resided
at the place where he was apprehended on April 7, 1937, by the State
Police and Post Office Inspectors, this place being located near Egg
Harbory, N, J.; that he received his mail through R.F.D. Service out of
Egg Harbor, his home being located close to Weekstown, No J. He has
lived there under the name of J ; e For the past two years he
has been working on W.P.A. projects as a laborer, end about one week ago
was made night watchman, He cited all of these to show that he had
been endeavoring to lead an honest life since his escape from prison.
This party was arrested at Covington, Kye under the neme of John Horn,

As to his asecciation with Benson W. Groves, he insists
he has not seen him aince the time they were together im Atlante
Penitentiery, He advised me of the various efforts of Past Office In=-
spectors and others to obtain information from him as to Benson W. Groves,
whose picture had previously been exhibited to him and which picture he
also identified for me as being the s=sme party he referred to, He ade
vised that he hed told them the same as above indicated,

The good will of this individual was cultivated and he in
substance agreed to act as the confidential informant for me in efforts
to locate Benson We Groves., He advised he has elreasdy written to his
brother, fhil;rﬁirennan, to contact him after he is delivered to the jail,
possibly at Newport, Kye He agreed that he would make a discreet effort
to learn the location of Benson We Groves through his brother, Phil
Brennan, or have Phil Brennan endeavor to obtain information as to where
Groves is now located, He agreed that when I next contact him in
Kentucky, or have an agent from one of the offices there see him, he
will give me this information if he is able to get same, This man is
hard pressed for funds and without making any definite request, it
was indicated, however, that he would be agreeable to accept $200, for
furnishing such informetion, and it is my opinion that this would be
money well spemt if it would lead to the location and apprehension of
Benson We Groves by the Bureawu,
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After this man is removed to Eontucky (it wds expected
that the Marshal would leave with him on April 13, 1937 for Kentucky
on order of removal), I will contact him or arrange for some other
agent who will definitely identify himself as discreetly as possible
as being en agent of the Federal Bureau of Investigation, to ascertain
if he has been able to learn anything along these lines, '

With the above in mind, it is suggested and requested
that suthority be granted to pay this individual the sum of $200, if
he furnishes us with information which leads to the apprehension of
Benson W, Grovess

8¢« Cleveland
¢ce Cincinnati
cc= Chicago
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H. 5. Bepartment of Justice
1616 FEDERAL RESXRVE BANK BUILDING
KANSAS CITY, MISSOURI
AFPRIL 13, 1937

> 7

Director

Federal Bureau of Investigation

Viashington, D.Ce 0}
BREEKID

Dear Sir: -

Please refer to your letter of October 19, 1936, with
which you forwarded a list of Thompson submachine guns sold in
the state of Kensas by the“";‘ede'ral laboratories, Inc., of
Fittsburgh, Pemnsylvenia, from 1928 to January, 1936, instructing
that a checkup be made in connection with these weaponse

/ /) / Igcluded in the list furnished by the Bureau was
¢ Thompson Submachine gun number 5947 as having been sold The
" Fo Wedzedicke Hardware Company, Lewrence, Kansas, on March 29,
1929, At the Jaedicke Eardware Company, in Lawrence, Agent F. X.
~ Jehn interviewed lire Frederick Jaedicke, the owmer, who, after
a search of his records, informed that he had purchased a sube
; machine gun et the request of Robert R Rutherford, who was
“ Sheriff at lawrence in 1929, He said he had ordered this gun
i direct from the Auto-Crdnance Corporation; that as he recalls the
Douglas County officials refused to pay for the gun because of the
cost and Rutherford paid for it out of his owvm funds, and
Rutherford allegedly sold the gum to someone else. Jaedicke stated
Rutherford is now & member of the Kanses Eiglway Patrole Agent
Jahn ascertained at the Sheriffts Office that Rutherford is
supposed to have sold the Thompson submachine gun in question to e

the Fhillips Petroleum Companye LA
AWOORDED & INDEXED / S/o /\)

At the offices of the Fhillips Petroleum Corpany, 4705
Central, Kansas City, lissouri, Agent Jahn contacted Yax Fisher,
office manager, who stated that he had no knowledge of a machine ! ;7 |
gun owned by Phillips and no bill for one had ever come across /é

B Re'Ouins a8 LISLED 8, P, 1.
N

his deske Ee suggested contacting Mre. E, Je Webster, Division

Yanager, who is the only other person than himself in the office™ |~ ..

" who would have knowledge of the purchase of such a gun, Vebster ¢~ ; ;

was not available for interview but is expected to returm to_. .. .1 _ __ .. . _.
Kansas City in the not distant future when he will be contacted.
—~—

{ In the list furnished was a Thompson submachine gun
nunber 5795 as having been sold to the Sheriff at Bureka, Kansase
Agent S. B, Landrum contacted Sheriff Vidl'yers, at Eureka A
Kansas, who stated this gun was purchased from the off‘zcial se.lesma.n
of the Federal laboratories, Inc., whose name, he believes, was

J Smithe The gun bears the mumber listed and is in the proper hands
s (e

-

-
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NO PREVIOUS RT.CONRD AS MIBTED 8. R, £

I3

at this time.

In the list furnished were two Thompson subn-*z;chine guns,
- numbers 3562 and 3681, as having been sold to the Sheriff at
Wellington, Kensas, on February 2, 1934, Agent Landrum, at
Viellington, interviewed Undersheriff Jo L. \llarris, who was the
Sheriff of Swmer County in 193, and he stdted these guns were
purchased from the Federal laboratories representative, Sam

Russell, now deceasede Agent Landrum inspected Thompson sub-

rechine gun number 3681le _The other gun, number 3562, the Under-
i sheriff said was in the possession of one 6T The officers who
Qs on duty at the time of Agent landrum's visit theree

While Agent Jalm was in lawrence, Kansas, at the Sheriff's
Office he observed that they have a Thompson Subrachine gun number
5740, The Sheriff advised this gun had been purchased from some
Sheriff in the Vestern part of Kansas. From the list of guns you
furnished it is to be observed that Thompson submachine gun number
25740 is listed as having been sold February 1llj, 1929 to the
'X’Iyeth_}lardware & Mamufacturing Company, Ste. Joseph, Missouri, and

shipped to the L, C. Adams Mercantile Compeny, Cedarvale, Kansase.
Very truly ks N

/07

"IGHT BRANTLEY
SPECIAL AGENT IN CHARGE

DB:os
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JOHN EDGAR HOOVER
DIRECTOR

Federal Burean of Inuestigation
Hnited States Department of Justice
- - MWashington, B. 0.
- - LMC:sTD April 12, 1937

MEMORANDUM FOR MR. TA}

Re: BREKID

Attached hereto is the signed statement of Special Agent
Royal J. Untreiner, concerning the conditions under which Joseph

Roscoe was interviewed subsequent to his recent arrest in Miami,

Florids.
et |
. Respectfully,
KEOORDED . /- /é‘ 13 “'2(
: ' - =
T SR T
- -~ S M '
RO 2 S RIT L, ;
et 5 |
- o . ’ -
F‘{f'g’ :
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%ashington, D. C.,
April 12, 19%7,

Statement of Special Agent Royal J, Untreiner
concerning treatment of Joseph Roscoe at lliani
Field Division :ln J‘anuary, 1987. ‘

- Joseph Roscoe was arreated on the morning of .T anuary 25, 1987,
at Miaml Beach, Florida, by Special Agents S. K. McKee and G. S. Goshorn,
of the Miami Field Division end taken to the Miami office for temporary
detention, 4 o .- . _

: I did not see Roscoe until the morning of Jan. 24th, at 8:00 A.M,,
at which time I reported at the detention quarters of the Miami office for
the purpose of relieving Agents Gs S, Goshorn and James W, Going who had
been on duty during the night as guards of Roscoe, In just a few minutes,
Agent Fs M, Stone reported for the saue duty. _

As soon as Agent Goshorn was relieved, he asked Roscoe what he
wanted for breakfast and Roscoe requested toast and coffee, which was
brought up to him, and eaten by him in my presence,

Upon my arrival, Roscoe had just completed his morning toilet and
was locked in a detention rcom, He stated that he hai had & gocd nights
8leep and I observed that his room was furnished with a comfortable cot
made up with clean linen and a blanket, The condition of the bed indicsted
that it had been slept in,

At 9310 A.M,, upon instructions of 8AC R. L. Shivers, Roscoe was
taken to the office of the Rumber One man, where he was kept until about
4145 P,M, During the day one Agent was always in the room with Roscoe and
he was well treated at all times, He was not handcuffed and was given
tobacco and all of the local papers to read,

At noon, SAC Shivers insisted that he have lunch but he refused
saying he was not hungry. However, at 2355 P.M,, he accepted a ham
sandwich and buttermilk after again refusing a full meal, :

After having the latter part of the afternoon off, I returned at
6300 P.M, for night guard duty at the detention quarters with Agent Noonan,
Agent Goshorn at 8135 P.M, brought Roscoe a full dinner consisting of ' soup,
fish, potatoes, beana, bread and butter, hot tea and sherbert,

' Friendly conversation was had with Roscoe until 103145 P.M,, when
the light in Roscoe!s room was turned off by me so that he could sleep,

7- 5261077 ]
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He slept until about 7330 A.M., January 25th, without interruption, At/
8110 A.M,, Agent Goshorn relieved Agent Noonan and myself and brought
Roscoe toast and coffee and the daily newspapers

From 6315 P.M, until 7320 P.M, I was on again while Agents
Farrell and Noonan, who were to guard for the night, were off, Agent
Roonan left after he had asked Roscoe what he wanted for supper, I was

not there when he returned with it.

'I acted only as a guard and at no time did I attempt to question
Roscoe, I knew however that he was talking rreely and voluntari],v to
. Agent McKoe with vhom he was very friend]y. .

The relations betveen all the Agents and Roscoe were friendly
and he was granted every reasonable request, He was given food, water,
tobacco, reuding material and taken t o the toilet whenever requested,
Entries were made on a log of each event as it occurred by the Agents on
dutys I have referred to this log in pre,aring this statement in order
to refresh ny recollection as to timeo

At no time was Roscoe mistreated or talked to discourteoualy,

firearms were never displayed and he was never handcuffed to my knowledge,
while in the custody of Bureau Agents. ‘

: J ) .
(s) « Untreiner
Special Agent

&
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L  Miaxt, Florida, _ S
(}' . . Rm asoio YTuaney, .
f - _ S Ire Jose s PPilorsn, with
e ’ alieses, Fugitive, i.o.uzsz,
et &l; Edeerd OeorgJ’Bremer,
Victim, KIL{APINGs OOCTRUCTIOH
oF J(LTICL; HA.BORING QF
mumvzs, NATIONAL FIf2ARYS ACT,
Dcar Sh'! _ '
Attaohod horato for the e¢ompletion of your records 1-
& ¢y of the atuta‘aent ssde by Speclal Agent Koyul 3, Untrclner
concerning the oonditions under which Joaepl%};oscoo wes intor-
viexed recently ot Miemi, Florida,
wTLTY Very truly yours,
;‘;.;.ll S | e |
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Kashington, D, C,,
April 12, 1957,

Statement of Special Agent Royal J, Untreiner
concerning treataent of Joseph Roscoe at Miamj.
F:leld Division in January, 1987, - :

¢

Joaaph Roscoe was mosted on the xnoming of J’anuary 23, 1951,
at Miami Beach, Florida, by Special Agents Se¢ Ko McKee and Ge S. Goghorn,
of the Miami Field Division and teken to the luami ofﬁce for temporary

I did not see Roscoe until the mornlng of J'an. 24&1, at 8:00 A.M,,
at which time I reported at the detention quarters of the Miami office for
the purpose of relieving Agents Ge So Goshorn and James W, Going who had
been on duty during the night &s guards of Roscoe, In just a few minutes,
Agent Fo M, Stone reported for the same duty. : :

As soon as Agent Goehorn was relieved, he esked Roscoe nhat he
uanted for breskfast and Roscoe requested toast and coffee, which was
brought up to him, and eaten by him in v presence,

Upon my arrival, Roscoe had just completed his morning toilet and
wa8 locked in a detention room, He stated thzt be hac¢ had & good nights
sleep and I obcserved that his room was furnished with a comfortable cot
made up with clean linen and a blanket, The condition of the bed indicated
that it had been slept in, :

At 9310 AJM,, upon instructions of SAC Re L. Shivers, Roscoe was
taken to the office of the Number One man, where he was kept until about
4145 P, During the day one Agent was elways in the room with Roscoe and
he was well treated at ell times, He was not handcuffed and was given
tobacco and all of the local papers to read,

At noon, SAC Shivers insisted that he have lunch but he refused
saying he was not hungry, However, at 2155 PoM,, he accepted a ham
sand\d.ch and buttemilk after again refusing a full meal,

After hnving the latter part of the afternoon off, I returned at
6100 PM, for night guard duty at the detention quarters with Agent Roonen,
Agent Goshorn at 6335 P.i, brought Roscoe a full dinner consisting of soup,
fish, potatoes, beans, bread and butter, hot tea eand sherbert,

Friendly conversation wus had with Boscoe until 10345 P.M,, when
the 1light in Roscoe's room was turned off by me so that he could sleep,

7-576 —1394



He slept until about 7330 A.M,, January 25th, without interruption, At/
8110 AJM,, Agent Goshorn relieved Agent Noonan and myself and brought
Roscoe toast and coffee and the dally newspaper,

From 6315 P.M, until 7320 P.M, I was on again while Agents
Farrell and Noonan, who ware to guerd for the night, were off, Agent
Noonan left after he had asked Roscoe what he wanted for supper, I was
not there when he returned with 1¢,

I acted only as a gu«.rd end at no tine did I attempt t.o question
Roscoe, I Jmew however that he was talking freely and voluntsrily to
Agent McKee with whom he was very friend];. -

The relations betueen all the Agents and Roscoe were friendly
and he was granted every reasonsble request, He was given food, water,
tobacco, reuding material and taken t o the tollet whenever requested,
Entries were made on a log of each event &8s it occurred by the Agents om
dutys I have referred to this log in pre,aring this statement in order
to refresh my recollection as to time, .

At no time was Roscoe mistreated or talked to diacourteoua]g,
firearms were never displayed and he was never handcuffed to my knowledge,
while ir the custody of Bureau Agents,

(s) &1& Untreiner

Speci Agent



JOHN EDGAR HOOVER .
} DIRECTOR ‘ ,/’/,
. EAT:CDW Federal Burean of Inuestigu.on a;l

Wnited States Department of Justice

Mashington, D. €. /
April 8, 1937. '

7 MIMORANDUM FOR THE DIRECTOR g// /

[
/4 / From a discussion with Mr. McIntire of his review of the facts %ml/
n

evidence relating to the prosecution of JoseohPhdams and others .
Miani, Florida, on June 7, 1937, it appears it would be desirable to‘~'\b )
have ByrodDBoltog~jnterviewed at Milan Penitentiary. Special Agent 5‘%} /

) J. L. Brennan has always gotten along well with Bolton, but Brennan

R _,(? is 80 inclined to be "ezsy going" in these metters that I feel it

¢ would be well to have HMr. McIntire and Agent Brennan interview Bolton

together, Brennan to be present because Bolton is friendly toward him,
and McIntire to conduct the interrogation to bring out facts of velue
to the Miami harboring cases.

From Milan, Mr. McIntire wo:ld proceed to Leaveyworth Penitentiary
end interview, or attempt to interview, Cassiusichonald in the hope
of obtaining something of value from him,

An interview with Alvin Karpls in Alcatraz likewige appears desirable

in an effort to induce him to indicate to DoloresjDelaney the desirability
of her testifying to the contents of a statement which she has heretofore
made to Bureau Agents concerning the Miamni situation, but which she has
later retracted. iMr. McIntire advises that SAC Stein has always gotten
along well with Karpis, and it is recommended that Stein be sent from
Oklahoma City to Alcetraz to interview Karpis upon this phase of this
matter. It might be well to have icIntire go to Alcatraz with Stein

to participate in this interview.

If you approve these steps, I believe we should take them in the very
near future, since Mr. McIntire will have to proceed to Miami about
May 15, 1937 to assist in the preparation of the case for trial.

spectfully,

LI T597 |
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Federal Buremr of Jubestigation
H. 8. Bepariment of Justice

POST OFFICE BOX 812,
CHICAGO, ILLINOIS.

April 14, 1937..

Director, _

Federal Bureau of Investigetion,
Washington, D. C.

BREKID

Dear Sir: In re:

Reference is made to your telegram of
April 14, 1937. Enclosed please find two copies
of a photograph of RussellZ?ibson which was
taken by the Chicego Police Department and one
photograph of the same person taken at the same
time, however, with his overcoat amd hat. These
are the best photographs in the possession of
the Chicago office.

Very truly yours,

D. M, LADD,
Special Agent

Z

gn Charge.

3.

dT
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7-57
Klis4C
Aapril 14, 1937,
‘ A‘ . Re1 CEJRGEC&I;IHXI; Dr, Joséﬁh P¢ Moran, with
‘ - aliasac, FUGITIVE, I, O, 1232; et alj

Edrard Georzd?ﬁre*er - Victisz; Kidnap ingf

Obstruction of Justicey Harboring of Fugitives;
Nutionsl FPirearzs Act,

There 1s being transuitied to you herewith a astation writven
C/ on the stztionery of the Ta i:iami Hrtel, the :nserf tion being in green
nk and quoted herewith as followsl

*5toj. «% Danaore liotel
& #rk for vy L Lrie

Q} _ New Richzond Hotel'

ask for r.l Y5un
ey Bobf brown
57 S lure, A
// ( Xeitucky ive,¥

This writing wis found in a room occujfed by uﬁlorarilela ey

in the Danmor hLotel in Atlantic City, XNew Jersey, on . anuary 20, 1335,

“f”w; ! shortly after s gun battie had eisucd tetween AlvinOiarpis, harry

I O0Ca.pbell and i:ewbers of the Atlaatic City Poltco De; art.eat. Ths Eureeu
Faughman ... has reagon to believe thit this inzcri.tion (e in the hundwriting of
Clegg ..o | DukeQRandall, It is therefore desired thut an ay,ryyriate handeritin
Cofey ... | mnalysis be made and the nscessary charts prejared far the Ln.r:duc’ion
DawREY oo of such hand: riting testimony during the courge-of the trial of Duke
R -F553a*l ‘andJoefiAduzs which 18 to take place at wuimni, FLorida,
Fowworth ..y SUDE Ty 1?3?.lrm . - ‘
Glavin .o..oe-mmne

arbo oooemecns The followjing known specimeﬁa of the hau wr.tinz of DUL.
. l:oeeph ........ R‘ﬂ@?lt 5‘“%08’

for coaparison purposest ,
Lester ....----

. KECORDED & INDEXED | Z m/ J 2?‘
Nichols. oo - PNMnuq . Tha igns ure on his fisgerpyriut ce ihich £ ob
QuisD....- ."_-«“ﬂhiéﬁll 4genh§ ﬁt “jazt, Florida.

i l 1o
o
Schilder..... !




sexy for &r. Coffey -i=- 4/14/37

The enc ogei receipt executed by Duke Heundall in the aace
of EenryQStern, nn Novecdber 25, 1935, vhen he receivcx from hgents
of the Jucksonvilile Uivision w 3ord V-8 eoupe, ergine ﬁLB-LJ?7453.
Th.s 18 sttached Lo serisl §130, of file 96f—~5539. T ——

E1gnad state. =nLp of Duke Randull given 1o Speelzl Ajesczs ut
iund, Florida, while ie wap incurcerazed in ihe Dude County .all,
the stateuents belng dated Janvary 29, 1335, and Februsry 1, 1335,
resyectively. You will note thal on the statonent dated Januury 29,
1335, Rundall write the following in his oo hauderiting in Lhe jreceuce
of Speciel Agents Franklin :f, Ltone «nd Jazcas W, Going: "1 read the
above stateuent and it is true®, signed de.ry Randall., The following
notetion fn the handwriting of Duke Rundall appears on the atate.ent
dated Februery 1, 1935: ®Tae above statement 18 true &.correct®,
signed Lenry Randsll. 7his elgnature was aleo witnesged by the sase
- ageals, : BRI C :

The aignature of Duke HRundall and his addrese given as the
El Conodoro Hotel, whilch he has sduitted are in his owmn h»nd&rltlng,
aprearing on 'C)ab‘\ﬁ’lcﬂ APPLICATIOR FOR DUPLICATE A0 TRALNCFER OF
TITLE CERTLFICATE,® application #5367, duzed Hove: ber 20, 1931., 7. c.
Yo, 95-)615.

v For turther handuritinx ayecluena of Duke Randall, it ts
deairod that you heve reference to the letter of R, 4, Alt dated at
Jacksonville, Florida, A.ril 19, 1535, directed to the Euresu, cousti-
tuting serial 5€21 of file £7-576. Epecific reference should be hud
10 paragrauh two on tage two wiherein it is shovn that a specluen of
the handwriting of iuke Rendzll, who signed hle nuze &e Heary handall,
wus trunsn:tted Grerewith,

In the =vent you find it necesssry to uze furthsr specizens
of the known handwriting of Duke Randnll, pleuse have reference to the
letter of R, A. Alt, dated at Jacksonville, Floride, Yoy 22, 1325,
directed to the Buresu, It iz shosn therein that edditionsl gjecizens
of the handwriting of Randall .ncluded his writing of the nu:es
Renry] Fandall, Duxe Randall, Churles i.jErounson and Leroyjorriscn,

It sppears thet this letter wus written by formar &, eciul Agent ¥, FK,
Peters for the signature of ir, Alt., Although there is nothing to
indicute {n the said letler thet the handwriting spocizent were
obtained by furaer Speclal Agent W, E, feters, it i{s bellieved that

he did obtain thea, In the event it is necessary to use Lhese last :
nentioned haadwriting specluens of Duke fiundall, it f{s desired thuu you
aivite Supervisor K, B, Mcintire, of Division Une, to this effeot, 80
that proper arrangeueunts zay be made to locate und subjpoena ir, Feters
in the event his presence during the courss of this trial may becone
necessary Lo establish the ideatity of this handwriting.



Leao for r, Coffey 3= YAVAS Y

It 16 desired that wll due cauytion Le exerclsed by you {n
preserving and returning tv dr, kciantire tihc enciosures avled above.

There i3 slso tra suitted to you hesrewith & curd, yuoted as
followss

®*To Krs, Rysn 1004 & 05
I d> hope you will .

en oy this littlo bunch

of flowers. . B

Cun we do anybhlng
for you!

kr. Adans® .

30 this card is attached an euvelope on which appears the
following writiags "irs. C, F.JHyan", It is to be n:ted that thie
oow.:unicuation and snvelope attached tlereto are belisved t> be in the
nandwriting of Joe Aduas., IThe note and envelope were introduced during
the course of the second Breuer trial in St Paul as Government rahibit
£109. The note and eavelope were found by Opecial Agent R, D, Browma
in a dresser drawer in the ho:e of Xate Barier at Oklawaha, Florida,
.anuury 16, 1935. A : -

It {s dezxred that a hundwriting compuriscsn be cude between
the note snd the eavelope with the following noted known handwriting
spaciaeas of .;oso,h Flmd-hu

Flnger,rint card of Adawa tazen at the time of his arrest
with reference t> this matter at siami, Florida, during January, 193S.

. Telegran, ®Lixe t» egce you Sunday, Cash®, This telegram
is dbeing attached hereto, and it s to te noted that {t was Government
Exhibit #103 during the course of the sec:nd Bremer trial in 8¢, Paul,
Adess sdaitted during the course of that trial that he personally wrote
- on this telegraa the naze of the uddrossoe. the addreaa and the budy
and signature thoroof. 4 ,

!br further knomn h&ndurlting opecihena of Joe Adans, your _
attention {8 directed to the letter of the Jacrsonville Division, dated
April 19, 1335, over the signature of K. A, Alt, directed to the Bureau,
‘hia lettor conetitutes cerial iibcl, of file a7h576. It will be noted



dezo for dr, Coffey b= 4/14/37

that there were tra:scitted with that letter thres speciman copi-s
of the messuge written on Western Union .e.egrsa bleike, xhich
speci.ens were writlen sepurately und were re&loved from the sight
of Adung aftar he hud completed euch specimen,

It 1s not desired thut you make use of the specirens which
are lizted as Iten §2 in that letter., It should Le noted that the
Bureau h:.s no means of establishing that the letters allsged to have
been written by Adurs to Rundall and listed as Item #2 in that letter
are in fact {n the hundwriting of Joe Adans., Your aiteation is directed
to pursgraph two of page two of ths sald letler, whierein it is shom
that for the further assistence of the Bureau the:re xere enciosed
~ five specimens of the hnndaritln; of Joe Adams, who si;aed the naze

;of Chas, &, Bronlon. . v ) . .
: _ If additional handwriting npooiaena of Joo Adaas are needed

for this exsaination, your attention is directed to> the leiter of the
Jacksonville Division to the Bureuu dated iay 23, 1935, designated as
serial #6120, of file #7-576. There were trauusaitted to the Bureau
with that letter additional sjecimens of the handwriting of Joe Aduus
at which tize Adiw:s wrote the nazes of Leroy Korrison &nd Churles #,
Bronson. This letter wus writtea bty forwer Sp-eclal Agent W, E, Peters '
for the siguature of lir, Alt, and it would therefore ap, eur that the
handwriting srzeci.ens were obtained by forzer ageat Peters. In the
event it tecozes necessary t» use theve specluens as noted in the letter
of Hay 23, 1935, it is desired thut you advise Cupsrvisor X, R, sclatire
to thi: effect s> that ap;ropriute arraige-ents ssy te mude for tae
locution aind subposaning of iir. Fsters in the eveant thae tectimony
becoros essentisl to osuabliahing the orizln&l character of this
handwritlng. :

In the cvont that you are unablo to eatabliah the fact that
the two Questioned documents ure im the handwriting of Duke Randall
and Joe Ada-~s resjectively, it is desired that you advise Speclal
Agent kcIatire to this effect at the earlisst possible moment. Ia
case an identification ie xade in either or dboth of the questioned
docuzents, 1t 18 desired that appropriate churts be prepared, so that
the sase zmay be introduced in evidence duriug the oourse of tho :

forthooaing trial 1n Kiaai, Florida, L _

It ie uy desire thnt this roqueatod oxamination recaive
proferentlal troatnant. :

1 -, .
. K]
%

'ory truly iouri, -

John Edgar Boover,
Enclosure #12192099 Director,



. , Fedrral Burcau of Inuestin. .un €

United States Department of Justice

936 Raymond-Commerce Building
Newark, New Jersey

April 15, 193%7.

_...,L._) —

B - Director,
' Federal Bureau of Investigation,
VI"aShington, D. C.

Re: GEORGE TIMINEY DR. JOSEPH
P“)MORAN with aliases, FUGITIVE,
I, 0. 1;32~ et al; EDWARD GEORGE
BREMER, Victim; Kidnaping; Ob-
struction of Justice; Harboring of
Fugitives; National Firearms Act.

o

Dear Sir:

Reference is made to Bureau letter dated
April 1, 1937 (7-576) in which you request that a
letter dated November 5, 1935 which was received at
Trenton, New Jersey, from HenrySRandall, Hotel Grant,
Newark, New Jersey, be forwarded to the Bureau.

In compliance with the above mentioned
request there is being enclosed herewith the letter
in question.

Very truly yours,

A Levirtaces

7
W. §. DEVEREAUX,

Special Agent in Charge.
AD:RBT .
Encl. 1 .
cc = Mr. Connelley - Cincmnati.
cc - Cincinnati.

7=l
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. , Federal Burean of Inuestinar.an

, United States Department of Justice

1308 Masonic Temple Building
NDW-ahs New Orleans, Louisiana
April 14, 1937

~  Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D. C.
@)
Re: BREKID

oot - bmnera——

Dear Sir:

This will confirm the telephonic communicatioam had be-
tween Special Agent K. R. McIntyre of the Bureau and Special
Agent N. D. Wills, New Orleans Field Division, relating to an
interview had betweem Agent Wills and "Duke'©Randall, who is a
subject in instant case. There is enclosed herewith & memoran-
dum prepared by Agent Wills outlining, to the best of his re-
collection, what Randall narrated as to the manner of his treat-
ment while he was in the custody of Bureau Agents at Mieami,

Florida.
I\S‘j Agent Wills advises that on the occasion of the first
TNy interview he had with Randall, which was about October 1935, he
A prepared a rather lengthy letter setting forth information ob-

tained from GregoryX\Codomo and Randall, and that this letter was
re-written by Special Agent im Charge W. L. Listerman. It is
probable that the letter prepared by Agent Wills was not des-
troyed but was placed in the file as a memorandum. Agent Wills
is unsble to recall whether there was included in his letter any
of Randall's comments relating to his being courteously treated
by Bureau Agents.

It is also the recollectiom of Agent Wills that his
,;\l original motes pertaining to the second imterview had with
~ Randall, which occurred about April 1936, and relates to Randall's
> Y 5; remarks about his beimg abused by Bureau Agents were placed ia
o the file at the Newark, New Jersey Field Division.
LN

ﬁEéOhDEDnrlyN;;ugzgo ?7’576'- /3 9 L/b o
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Naw Orleans, Louisiana.
Aoril 13, 1937.

- - A OLORANDUM FOR FILE

Re: _ BRuKID

About October 1935 +the writer hed an occasion to interview "Dukat
Randall who is a subject in the above titled case. At this time Subject
Randall remarked that he had becn in the custody of Burcau Agents at
Miami, Dade Couniy, Florida, ana stated thzt tney were a fine bunch of
fellows and they were nice to him. Ra..dall nawed tvo or three Agents,
one of whom is remembered to havz be:n Special Lgent Stone, and Xandall
reparked that Agent Stone and others were exceptionally nice to a girl
that he, Randall, had been going with. Furthermore, as for the :irl,
vhose name Agent does not recall being mentioned by hRandall, Randall
stated that she was taken out for ainuer by Agents and thnt each tried
to be very nice io her, but, orestmably om Ranaall's part, because they
desired to obtain information from her concerning his, Randail's,
activities and associates in Florida. It is further recalled by the
writer that at this time Raniall did nol mention any particular instances
of courtesies shown bim by Burecau Agontb, but he spokﬁ in ceneral terms.
The writer has a fair recoliection of being tolu by Fandall that he,
randall, vias on occasions taken from th: Dade Couniy Jail Dy murnau
Azgents ana wnile he wos in their care he was couritzously trcated in a
zentlemanly manner, was given good iooa ana cigaretvtes, uzna that he
thousht tnose he had comc in convact with were fine men.

The above is basea purely upon the vritert's recollection vithout
facts, notes or other events with which to refresh his memory as to the
time of this first interview.

Some months later, about April 13,6, the writer azain had an
occasion to interview subjedt Ranaell, and at vchis tims Subject Ranaall
made derogatory remarks concerning Bureau Agents who had him in custody
at NMiawi, Florida, and he stated that he .as handcuffed to ihe bed
post in a hotel room and that a pistol was fired i. the room and the
shot almost strucx him, and that firearms wers handled by the Agents
on guard and that he was malireated. Randall's attention vas called
to the fact that this was just in opoosition to his remarks pertaining
to Bureau Agents on the first occasion Agent interviewed him and he
retracted statements about being malircated and said that only one or
two were ungentlemanly with him but he was unable to name or describe
that one or two.

533"

» W B S, - 131



In tihis connection it occurs to the .riter tnat Subject Rundall
inforwed him thai he, Rundall, h.d recently returned frow Dade County,
- - Florida, where he had conferred with his atiorney at Miawsi, I'loriaa,

and also had disposed of the Ford coupe automobile.

Respectfully submitted,

N. D. WILLS
Spec -al Agent




Dallaa, Texaa.

P. O. Box 1276,
Oclshoma City, Oklshoma,
April 13, 1937,
LEX3JCR
7-58

8peolal Agent in Obargo, '

. A . ' o -
Eet GEORGE TIMINEY; DE. JOoRFH P. MORLE,

v with sldases, FUGITJVE, I, O, §1252;

otaly BDKARD GEJRGK BREMER - Victimj
Kidnuping, Obstruction of Justice,
Harboring of Fugitives,

Nationsl Fireurms Act,

Desuxr Sirs

On Buresu instructions, search is being meintained
for Milton Lett for questioning in connection with harboring
activities, You heve prcvioul informstion on thil men in
thia conneotion. L : - L.

As a result of a cover recontly eotabliahed on the
mail of Mr, end Mre, George H, Keady, 280 Eest Xyler Avenue,
Tulss, Oklahoma, a meil tracing was received postmarked

Kogers, Texzs, 4/9/57, besring the return sddress G. H. Keudy,

Stug Bar, Rogers, Hutchison County, Texas. It is believed
that George f

Burhead) Keusdy 18 presently operating this joins -

at Rogers, «nd there is a posaibility that Milton Lett may be

connected with him there, It s suggested thet appropriate
{nvestigetion be eonducted to determine whether Lott is
aaaociating with Keady; : .

Very truly yourl,

e,

-

C. W, STEIN,

Special Agent in churzo.
gﬁ"’l"‘ e . .
icage ; 1:?"“ _/ f?i
Cincinnett ¢ RECORDED ‘ . 3 Q
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", fore conclude that Special Agents, failing to make such
. observations end failing further to meke eny identificetion,
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PIRSOHLL IND
CONFIDEITIAL
April 11.. 1937

REMs LIR MAIL
. ERM:LL | SPECIAL DiLIVYRY

Mr. C. G, Campbell,
732 Rust Building,
Tacoma, Washington. -

@) C
Res BREKID
Dear 8irs
o This will inforam you that the trisl of Joseph H,

Adams and Henry Dukd°Rendsll on the charge of having herbored
Alvin Karpis in Mismi, Florida, will come on for triel et that
point on June 7, 1937, The Buresu hss confidentislly learned
that one of the points of the defense will be to the effect
that 8pecial Agents were placed in the Hotel El Comodoro
for the purpose of observing and apprehending members of the
Kerpis-Barker gengs thet members of the szid geng were in the
hotel at the time such Special Agents were resident thereing
that such Specizl Agents failed to observe and failed to
identify mexbers of this gengy thet the defense will there-

it cannot be expected that the defendsnts in this matter

| should heve boen able to identify members of the wpiaonaiker

geng who were living et that hotel. e
The Bureau has csused a review of its files to be’nado,

.. as & result of which {t-is shown that the first 8pecial Agents

who were at any time nrdeer to register into the El Comodore .
Hotel for the purpose of making an investigation in this matter,
weré former Special egent He C. Douglas and Speciel Agent M. C. _
rallfner. ghpap Agents reglstered in Rooms 917 end 1001 of the seid
hotel on November 18, 1931., at the request of former Inspector

8. B, Cowley, ~Their ‘?\trposa m remsining in the hotel was to
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maintain a vigil for Duke Rendall and Gregory I, Codomo and for the
purpose of escertasining shether eny members of the Karpie-Burker
gang were in contact with Randell, who thea hed possession of a
1934 Yord coupe, Motor No, 18-1037/37, You will recsll thet this
Ford coupe was purchased by Alvin Xarpis in the neme of Chzrles
Bronson from the George A, Falke Motor Compeny, 17620 Detroit -
Avenue, Cleveland, Ohio, July 19, 1934 You will recall further
thet Alvin Karpis and Dolores Delancy, using the nemes of Jo
Wagner and Mra. ¥agner, first eppeared aad reglstered at the

El Comodoro Hotel on September 20, 1934, registering out ca
Septomber 21, 1934, On this first occasion of Karpis' visit with
- Joe Adens, he, Karpis, perked the said Ford coupe in s parking lot
behind the El Comodoro Hotel, leaving the registration card in the
automobile, He then delivered the keys to the szid car to Joe
Adens, requesting Jos Adums to keep the car until "either Willie
Harriason or the owner should call for i1t.®* He advised Adems that {n
the event neither the owner nor Willie Herrison cslled for the :
car, he could dispose of it es he saw fit, Subsequent thereto and
on or ebout November 5, 1934, this car wes registered in the Stste
of Florida under the neme of Duke Randall, El Comodoro Hotel,
Niemi, Florida, '

Investigetion had previously disclosed that this said car
was sold to Alvin Kerpis in Clevelend as noted above, in conseqguence
of which stop notices had been placed with the various motor vehicle
registration bureasus throughout the United States. As a result of
euch s stop notice, the Jacksonville office was notified as to the
registration of this car in Florida under the name of Duke Handall,
Ia consequence of this motification, Inspector 8, P. Cowley, accom-
panied by former Specisl Agent H, B, Hollis and Speclal Agents
Clarence 0., Hurt and C. G, Cempbell, proceeded to Miemi, Florida, by
airplene, srriving at that point et 3:10 A, M, on November 18,
1934s At that point, the szid Agents from the Chicago office were
Joined by the following Special Agents from the Birmingham office:
J« He Henson, P, C. Dunne, and L. J, Metcalf, and the following
8pecisl Agents from the Kashville offices R. B, Peterson, ¥, C.
Falkner, end H, C, Douglas, The Agents from the Birminghas end :
Nashville offices had arrived in Niami, Florida, at 2:45 P, M, 00"
November 17, 1934, via airplane, but their investigation was held
in abeyance until the arrival of Inspector 8, P, Cowley on Hovember



Mr, C. G. Campbell - 3 - ‘pril 14' 1937

As hes been pointed out above, 8pecizl Agents Douglas
end Fellmer nmaintsined a surveillance of the lobby of the El
Comodoro Hotel on November 18 and 19, 1934, On November 19, 1934,
they were requested to register out of the hotel, end Spscial Agents
Hurt and Campbell were instructed by Inspector 8. P, Cowley to
register into the hotel, There is no showing in the files as to
the room or rooms which were occupled by Agents Hurt end Cempbell :
or the exact time when such occupency was teken or when a departure
was made from such room or rooms, ‘

There is nothing in the files to disclose what investi-
gation was performed by eny of the above mentioned Agents, with the
exception of Agents Felkmer and Douglas, from the morning of Novem-
ber 18, 1934, to 5:00 P, N, of that date, The information with
reference to their investigation is contsined in the report of
8pecial Agent in Charge J, H., Hesnson, dated at Birminghem, Alabema,
November 23, 1934 There will be no necessity for you to obtain
copies of this report as the pertinent informetion conteined therein
will be set out in this letter., The report states: ®ibout §
ofclock P, M, on November 18, 1934, on an occasion when Inspector
Cowley, Speciel Agents Clarence Hurt, Roger Msin, end J, H. Hanson
drove by the El1 Comodoro Hotel, the Ford coupe was seen narked in
front of the El Comodoro Hotel,®

It 18 also pointed out in this report that leter om
during the same evening, a surveillence of this car wes meinteined
by Agents Dougles and Henson, who occupied one car, and by Messrs.
Cowley, Hollis, Hurt, and Campbell in another car, who followed
the ebove mentiocned ibrd coupe to the home of J. C. Knight, 2467 - .
5th Street, 8outheast, Miemi, Florida, It is pointed out that
this man {8 the dbrother of Bob Knight, the latter being the
fether-in-law of Joe Adams, The report goes on to state that
this said Ford coupe was later seen during the ssme evening parked
in front of the El Comodoro Hotel, where a survelllance wes mein-
tained by Mesars., Hollis and Eenson until 9;00 P, M., at which time
the surveillance was continued for the duration of the nigh& by

Messrs, Campbell and Burt

. : Pege etght of the ebove nentioned report of Agent Hangon |
statest "On November 19, 1934, 8pecial Ageats C, Burt and
C. G, Campbell were instructed by Inspector Cowley to check inteo



Mr. C, G. Campbell -k - April 14, 1937

the E1 Comodoro Hotel for the purpose of mainteining a surveillence on
Randall, &t which time they were placed in & room on the eleventh
floor, B8pecial Agent Hurt succeeded in contacting Mr. L. E. Gray,
one of the clerks at the hotel, learning from him that so far as he
knows, Mr. Joe Adams is the operator of the El Comodoro; further, - _
that on the date that he, Mr, Gray, went to work at the El Comodoro,
about November 5, 1934, Mr, Adams left the city, &t which time he
told Mr, Gray that Messrs, Rendeall end Codomo, who were stopping et
the hotel, were complimentary guests of the hotel, Mr, Grey saying
that he understood from the general conversation between Messrs,
Adans, Randall and Codomo thet on a recent occasion when Adems was
in Newerk, N. J., he had made the acquaintence of Rendsll end
Codomo who had treated him very courteously, end that he hed in-
vited them to come to Miami, which they had done, for which reason
they apparently were stopping at the hotel &s guests of Adens,

Mr, Gray also informed Special Agent Hurt that at the present time
Adans was engaged in interviewing applicents for positions at the -
Biscayne Kennel Club, and that he understood some one hundred end .
fifty people were to be employed, 21l of whom were to be locel

. people, with the exception of Randell and Codomo, who he had under-
gtood were to receive positions end who he believed were race :
track followers,®

The report goes on to furnish the personel descriptions
of Randall and Codomo, which were obtsined by Special Agent Hurt as
& result of his observence of both Randell and Codomo. The report
elso points out on pege nine thet Messrs, Rurt snd Cempbell obe
served Randell and Codomo from November 19th up until the night of
November 20th snd reported that these two men generslly were to-
gether at all times; that neither of them bore any resemblence to
Karpis or kmown members of the Kerpis-Barker gang, and they
appurently contected no persons at the hotel, except to have casual
- gonvergations with persons whom the 8Speclsl Agents were uncble to

» It is now pointed out that some effort may be made during
the course of the forthcoming trial to establish the fact that
Agents Hurt and Campbell were registered at the El Comodoro Hotel
for the purpose of identifying end apprehending members of the
Karpis-Barker gang, to which end they exhibited photographs of the :
seid gang to Mr, L, K, Grey. Please be advised that the Bureau has

-
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caused a thorough examinetion to be mede of the files disclosing sll
interviews between L, E, Gray end Specisl Agents, and there is no
where shown therein in any instence thet Special Agents exhibited
to Mr, L, E. Gray any photogrephs of eny members of the Karpis-
Barker geng, nor did they &t eny time preceding the night of Jenuery
16, 1935, discuss with Mr, Grey any mstters perteining to any members
of this gang, other than discussions with reference to Rendall and
Codomo, : ' o

In view of the fect that ths Buresu's files failed to

disclose when Agents Hurt and Campbell registered into end out of

the El Comodoro Hotel, the Buresu hes obtained from the Chicego
Field Division all of the rough draft memorends which were submitted
by these Agents during thelr investigstions in Miesmi, Florida, and
vieinity, which included a period of from November 18 to Decenmber

5, 1934. Photostatic copies of these memoranda have been prepared, .
one copy of which is being trensmitted herexith for the purpose of
refreshing your meaory, I wish to point out to you that one of the
memoranda, dated at Miami, Florides, November 21, 1934, advises that
you were then residing at the Le 8slle Hotel, Miami Beach, Floridas,
It would, therefore, appesr thet if you registered into the

El Comodoro Hotel oa Noverber 19, 1934, &nd on November 21, 1934, were
registered in the La Salle Hotel, there was very little opportunity
for you to meke any observations with reference to members of the
Kerpls-Barker gang, being thea resident in the El Comodcro Hotel,

I wish that you would review your memorenda cerefully
and such other personal data a8 you may heve, such as a diery,
to deteraine what hours you spent in the El Comodoro Hotel for ths
purpose of maintaining a surveillence thereof, Special Agent K, R,
McIntire has pointed out to me it is his recollection that your
principel purpose in being in Miami, Florids, was to make contacts
with your various foraer acquaintences who might have knowledge of
the vresence of the gang at points other than at the E1 Comodoro
Hotel, for which reason most of your investigative hours would heve
been spent elsewhere than at the El Comodoro Hotel, If this is '
true, it is my desire that you incorporste in a memorenduam for the
Bureau, information as to the approximate nusber of hours which
you speat in your surveillence of the El Comodoro Hotel during the
time you were occupying a room at that point, presumably betwsen

Coe e
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- - November 19 and 21, 1934+ -

Yor your informatfion, it should be stated thet Dolores
Delaney, under the name of Mrs. E. N. Wegner, reglstered into Roca
1005 of the El Comodoro Hotel on Kovember 14, 133/, end registered
out of the said room on November 18, 19343 further, that Nathaniel
He Holler, the proprietor of the Parkview Hotel, of Havans, Cuba,
and a close friend of Joseph H, Adeéns, reglstered into Boom 1004
on November 14, 193,, and registered out on November 20, 1934.
4t the time of your inquiry, to wit, November 19, 1934, there was
no showing that Nathaniel Heller was in any way connected with
members of the Karpis-Barker gang. The next registrstion of
interest was that of Fred Barker in the nsme of ¥, C, Bleckbum,
who registered into Room 904 on November 23, 1934, registering out
on November 25, 1934. Kate Barker, in the name of Mrs, Rysn, 8t.
Cherles, Illinois, registered into Room 905 on November 23, 1934, and
registered out on Movember 25, 1934 The only other registrstion
of interest during this Deriod was that of Harry Campbell and his
woman, Wynona Burdette, who regiatered as G, F. Summers and wife,
end occupied Room 905 from November 25, 1934, to December 11, 1934.
The recapitulstion of these registrations will enasble you to
determine whether any members of the Karpis-Barker gsng were
regiatered at the said hotel during your occupancy of a rooa at
that point, S

Your attention 1s directed to an undated memorandum
which is forwarded herewith, which wes stamped ®Reccived at .
Chicago, November 29, 1934," indicating thet your eddress was them
236 Rortheast 28th Street, Mismi, Florida, Apartment 11, and
another memorandua dated at Miemi, Florida, November 25, 1934,

gave your ediress as the La Salle Hotel, Miami Beach, Florida,

It is my desire that you subtmit to the Buresu at the :
earliest possible mement a complete, thorough, and detailed memo-
randuas (five copies), setting out full data with reference to your
residence at the El Comodoro Hotel, advising, if possible, the
roor occupied and the dates of registration and departurs. If,
during the period of Noveamber 18 to December 5, 1934, you had

.. : L. —~
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occasion to return to the El1 Comodoro Hotel, I wish that you would set
out full data with refereuce to thut matter, showing the nzture of

the surveillance maintzined, the pwpose of the surveillsnce, end the
approximate nucber of hours each dey when such surveillence wes main-
tained, You should make every effort to recall the points other than
the El Comodoro Hotel where you snd Agent Burt resided during the
szid period, giving the dates thet you resided at such other points,

: You will, of course, understand that these data ere being
obtzined from you for the purpose of defending the Government's
position ageinst any attack made by the defense during the course of
the forthcoming trial., With a full apprecietion of the seriousness
of this matter, I would appreciate your glving every considerztion to
@ detailed and well ordered statement with reference, primerily, ss
to your surveillence of the El Commodoro Hotel end, seconderily, es
to your residence at other points in Kiemi, Florida, and vieinity,
and the nature of your investigestion at that point,

The Bureau has no objcction t.o your communicating with
Agent Burt with reference to this matter, so that your memories may
be mutuslly refreshed. In addition thereto, you may exchenge memo-
renda on this subject before submitting the seme to the Buresu, so
that there will be a smutual ocoincidence of the events,

'erytrulyyouxfo,' .

1

Jom Edgar Hoover,
a Director.
Inclosure No, 1017211

cc - SAC, Tacoma (Personal and Conf , tiai)
cc - Cincinnati (Personal and Confidential) - -
cc - Mr. E, J. Connelley, Cincinnati Personal and Coyfidential)
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/ Federal Burean of Iutestigation
1L 8. Bepartment of Yustice

1300 Biscayne Building
Miami, Florida
April 13, 1937

PERSONAL and oow{DEm*IAL'* -

Director . R /
Federsel Bursau of Invectigation ‘Z B
?J&Shington, D. C. . @j.'{*‘rﬁ;’;{w
o o) S AR
RE: GEORGE TIMINEY; DR. JOSEPH P. MORAN, W‘S’%J)Jﬁ v
with eliases, FUGITIVE, I.0. # 1232; “\’\
et al. EDYARD GEORGE-BREMER, VICTIM, %\
KIDNAPING; OBSTRUCTION OF JUSTICE; :

HARBORING OF FUGITIVES; NATIONAL
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Dear Sir:

I was in Tempa, Florida, on April 7, 1937, for the purpose
of spproaching Judge Akerman in connection with the trial of the
case against Joe‘Adams, et al, for harboring, but learned he was in
Orlando, Florida, at that time in court, and I did not deem it ad-
visable to contact him there,

There seems to be a probability that”Judge\Akerman will
not try this caese as United States District Judge Robert T. Erwin,
of Mobile, Alabama, has been assigned to the Miami Division in the
Southern District of Florida, to hear criminsl cases, and the United
States Attorney's office in Miemi has advised me the Adams case has
been placed on his calendar. However, United States Attorney Her-
bert S.\Phillips told me that he was reasonebly sure Judge Akerman
was coming to Miami for the express purpose of hearing the Adams
case on June 7th,

Mr., Phillips expresssd the opinion that the Gonrnm_gx_it
would lose the case, and seemed also to be of the opinion that Judge
Akorman would more than likely suppress the confession of the de-
fondants which the Government would seek to introduce. He also told
me the Special Assistant to the Attorney General, Mr, Carr, who is

handling the prosecution of the case, thought it was very weask, and
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told him he expected to lose the case. |{Z - ,"‘,»7/ ) /3 i
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T hope to find out definitely within the next few days Jus® i i

who will try the case, end if it is to be heard by Judge Alexander

Akerman I shall endeavor to get the actual factgicur; jindi ngs the _c:b-\ ;
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